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Rada Miejska w Krobi 
 

                              ProtokóB nr LXI/2023 

LXI Sesja w dniu 20 czerwca 2023 r.  
Obrady rozpocz�to 20 czerwca 2023 o godz. 15:35, a zakończono o godz. 18:00.  
Sesji przewodniczyB Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda.                    
W posiedzeniu wzi�Bo udziaB 15 radnych. 
 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na LXI sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam 
Pana Burmistrza wraz ze wspóBpracownikami. Witam kierowników i dyrektorów 
jednostek gminnych. Witam oczywi\cie Państwa Radnych. Witam tak}e wszystkie 
osoby, które oglądają dzisiejszą transmisj�.  
 

Obecni: 
1. Lech Bem 
2. Mariusz Duda 
3. Jerzy GaB�zewski 
4. SBawomir Gembiak 
5. Maciej Jakubczak 
6. Grzegorz Jesiak 
7. Patrycja KapaBa 
8. Jan MikoBajczak 
9. Roman Olejniczak 
10. Izabela PazoBa 
11. Krzysztof Perdon 
12. Genowefa SkrobaBa 
13. Renata Szulc 
14. Marian Toporowicz 
15. Leszek WBodarczyk 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                
1.   Aukasz Kubiak -  Burmistrz Krobi                                                                                                      
2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy  
3.   Katarzyna Szablewska – Sekretarz Gminy.                                                                                      
4.   Zaproszeni go\cie.                    
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecno\ci radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyj�cie protokoBu z  LX sesji.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych 
w okresie mi�dzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z dziaBalno\ci Burmistrza Krobi w okresie mi�dzysesyjnym. 
6. Debata nad raportem o stanie Gminy Krobia za rok 2022. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 
Krobi. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud}etu Gminy Krobia  za 2022 rok. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krobi absolutorium                    
z tytuBu wykonania bud}etu Gminy Krobia za 2022 rok. 
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwaBy w  sprawie powoBania zespoBu  do przedstawienia 
Radzie Miejskiej opinii o zgBoszonych kandydatach   na Bawników. 
11.Rozpatrzenie  projektu  uchwaBy w  sprawie  okre\lenia  zasad udzielania                             
i rozmiaru obni}ek godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkoBach podstawowych, 
zespoBach szkolno-przedszkolnych  oraz w przedszkolach i okre\lenia obowiązkowego 
wymiaru zaj�ć dla nauczycieli szkóB podstawowych, zespoBów szkolno-przedszkolnych 
oraz przedszkoli niewymienionych w art. 42  ust. 3 Karty Nauczyciela. 
12.Rozpatrzenie  projektu  uchwaBy w  sprawie wyra}enia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcie umowy dzier}awy.   
13.Rozpatrzenie  projektu  uchwaBy w  sprawie  wyra}enia zgody na zbycie 
nieruchomo\ci poBo}onej w gminie Krobia, obr�b Domachowo.  
14.Rozpatrzenie  projektu  uchwaBy w  sprawie wymagań, jakie powinien speBniać 
przedsi�biorca ubiegający si� o uzyskanie zezwolenia w zakresie opró}niania 
zbiorników bezodpBywowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
\cieków  i transportu nieczysto\ci ciekBych na terenie gminy Krobia.  
15. Rozpatrzenie   projektu  uchwaBy  w  sprawie  zmiany  UchwaBy  Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy  
Krobia na rok 2023. 
17. Wolne gBosy i wnioski.  
18. Zakończenie. 
Taki jest proponowany porządek obrad. Czy kto\ z Państwa chciaBby wprowadzić do 
niego jakie\ zmiany? Nie widz� zgBoszeń. W związku z tym proponuj�, }eby\my 
przeszli do realizacji proponowanego porządku. Stwierdzam, }e w dzisiejszej sesji 
uczestniczy 15 radnych, w związku z tym mo}emy podejmować uchwaBy zgodnie z 
prawem. 
 
3. Przyjęcie protokoBu z LX sesji.  
LX sesji. Podczas ostatnich dwóch tygodni protokóB byB dost�pny w biurze Rady. Czy 
kto\ z Państwa ma jakie\ zastrze}enia do jego tre\ci? Nie widz�. 
GBosowano w sprawie przejęcia protokoBu z LX sesji. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie Przewodniczącego mieli\cie Państwo na swoich tabletach z 
odpowiednim wyprzedzeniem. Czy kto\ z Państwa ma pytania do tego sprawozdania? 
Nie widz�. Informacja stanowi zaBącznik nr 1 do protokoBu.  
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5. Sprawozdanie z dziaBalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
I podobnie jak w przypadku Przewodniczącego tak}e sprawozdanie mieli\cie Państwo 
na swoich tabletach. Czy kto\ z Państwa ma pytania? Nie widz� zgBoszeń. 
Sprawozdanie stanowi zaBącznik nr 2 do protokoBu.  
 
6. Debata nad raportem o stanie Gminy Krobia za rok 2022. 
Tak jak co roku w związku z sesją absolutoryjną odbywa si� tak}e dyskusja nad tak 
zwanym raportem o stanie Gminy. Ta dyskusja nast�puje po formalnym przedstawieniu 
raportu przez Burmistrza, któremu teraz oddaj� gBos. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni, Drodzy Go\cie, Szanowni 
Mieszkańcy. Zgodnie z przepisami prawa burmistrz jest zobowiązany przedstawić 
Radnym raport o stanie Gminy za rok poprzedni. W naszym przypadku to jest za rok 
2022, do dnia 31 maja. Taki raport Państwo Radni otrzymali. Podobnie jak te} odbywaBo 
si� w latach poprzednich w tej}e kadencji samorządu. W raporcie drodzy Państwo 
zawarli\my najwa}niejsze zadania zarówno wBasne, jak równie} zlecone przez 
administracj� rządową, które to byBy realizowane w roku bie}ącym. Szanowni Państwo, 
raport o stanie Gminy ma, mo}na powiedzieć, w piguBce przedstawić te 
przedsi�wzi�cia, które byBy z perspektywy samorządu gminnego najbardziej istotne. 
Oczywi\cie nie jeste\my w stanie Szanowni Państwo zawrzeć wszystkich tych 
bie}ących te} spraw, które te} byBy niezwykle istotne dla mieszkańców naszego 
samorządu, dlatego skupili\my si� na tych najwa}niejszych. Jak doskonale Państwo 
wiecie, rok 2022 byB rokiem trudnym dla wszystkich mieszkańców samorządów  
w naszym kraju. Trudna sytuacja gospodarcza, rosnąca inflacja, dro}yzna, ograniczone 
zasoby ludzkie i finansowe, przy te} wojnie na Ukrainie, która rozpocz�Ba si� w lutym 
minionego roku spowodowaBy, }e te} Szanowni Państwo nasze dochody bie}ące 
znacząco spadBy, a co istotne zwi�kszyBy si� te} koszty czyli po prostu wydatki bie}ące. 
W tym trudnym roku Szanowni Państwo mimo wszystko odnotowali\my rekord, je\li 
chodzi o wysoko\ć wydatków majątkowych czyli tak zwanych wydatków inwestycyjnych. 
O tym te} szczegóBowo b�dzie mówiBa za chwilk� Pani Sekretarz Gminy. Ale chciaBem 
te} Państwu zwrócić uwag� na to, }e mimo tych trudnych czasów, które przez te 
ostatnie 12 miesi�cy nam towarzyszyBy, wspólnie z Państwem Radnymi, wspólnie                    
z organizacjami pozarządowymi, wspólnie z naszymi mieszkańcami i wszystkimi 
jednostkami gminnymi starali\my si� jak najlepiej bud}et Gminy Krobia i Wieloletnią 
Prognoz� Finansową zrealizować, zgodnie z uchwaloną wcze\niej z uchwaBą o 
bud}ecie na rok 2022, Wieloletniej Prognozy Finansowej przez Państwa Radnych.  
Wi�c te} mam nadziej� po lekturze raportu, którą mają Państwo Radni ju} za sobą, 
teraz poprzez tą krótką syntetyczną prezentacj� b�dziemy mogli wspólnie ocenić to,                 
co udaBo nam si� wspólnymi siBami zrobić w roku minionym. Szanowni Państwo, 
ustawodawca nazwaB to raportem organu wykonawczego czyli wójta, burmistrza, 
prezydenta. Jak doskonale wiecie Szanowni Państwo, jeden organ, jedna osoba nic                  
nie zrobi, zawsze dziaBamy wspólnie, wi�c to te}, to co zobaczycie za chwilk� na tej 
prezentacji jest te} efektem waszej, naszej wspólnej pracy. Za to te} Szanowni Państwo 
z góry wam chciaBem podzi�kować. A teraz zapraszam w podró} do roku 2022.                         
I jeszcze jedna rzecz na koniec. Jak co roku Szanowni Państwo o tym doskonale 
wiecie, o tym te} napisali\my w raporcie, i} raport zostaB przygotowany przez 
pracowników Urz�du Miejskiego w Krobi i wszystkich podlegBych jednostek. Wi�c te} 
Szanowni Państwo, jak to mówimy, nie byBo konieczno\ci wydatkowania \rodków na 
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zewnątrz, wi�c to te} jest dla nas bardzo wa}ne. Te} inwestujemy w naszych 
pracowników. Dzi�kuj� i oddaj� gBos jak powiedziaBem wcze\niej Pani Sekretarz. 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 
Dzi�kuj� bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, Szanowni 
Państwo, Drodzy Mieszkańcy. Mam przyjemno\ć przestawienia Państwu krótkiej 
syntetycznej prezentacji, gBownie fotograficznej, dotyczącej raportu o stanie Gminy 
Krobia za 2022 rok. Pierwszy slajd i najwa}niejszy obrazuje podstawy prawne artykuB 
28aa ustawy o samorządzie gminnym, który mówi o tym, }e raport obejmuje 
podsumowanie dziaBalno\ci burmistrza w roku poprzednim, w szczególno\ci realizacj� 
polityk, programów i strategii oraz uchwaB Rady Miejskiej. Szanowni Państwo, w 2022 
roku burmistrz jako kierownik jednostki, jako organ wykonawczy, wydaB 239 zarządzeń. 
Obserwujemy znaczący wzrost spowodowany przede wszystkim trwającym stanem 
zagro}enia covid, wybuchem wojny na Ukrainie oraz zadaniem, które stan�Bo przed 
nami do realizacji czyli kwestią wypBaty dodatków w�glowych oraz sprzeda}y w�gla.              
Na t� okoliczno\ć burmistrz wydawaB liczne zarządzenia i upowa}nienia dla 
pracowników jednostek. Drugi slajd obrazuje stan demograficzny naszej gminy, niestety 
bardzo niepokojący. W roku 2022, tak jak i w latach poprzednich, niestety mamy wi�cej 
zgonów ni} urodzeń. Liczba ludno\ci maleje, wedBug danych GUS niestety na obszarze 
kraju i na obszarze Unii Europejskiej tendencja jest niepokojąca i spadkowa. Kolejny 
slajd jest odpowiedzią na kryzys energetyczny i rosnące koszty funkcjonowania 
samorządu w zakresie gospodarki energetycznej. W zeszBym roku powoBany zostaB                 
do }ycia Klaster Energii Powiatu Gostyńskiego. Utworzony zostaB przez Powiat 
Gostyński oraz wszystkie Gminy z jego terenu, a tak}e firm� doradczą  Doeko Group 
spóBka z o.o. oraz Stowarzyszenie Wspierania Przedsi�biorczo\ci Powiatu 
Gostyńskiego, które jest liderem tego Klastra. Przyj�to strategi� Klastra, utworzono 
bilans energetyczny Klastra. W tej chwili czekamy na mo}liwo\ć aplikowania o \rodki 
zewn�trzne w celu jego rozwoju. Jak przed chwilą powiedziaBam o rocznych rosnących 
kosztach funkcjonowania samorządu co obrazuje je ten slajd. Macie Państwo 
informacj� o znaczącym wzro\cie kosztów energii elektrycznej, a przy zaBo}eniu braku 
instalacji OZE na naszych obiektach z samego tytuBu wzrostu tych kosztów w roku 
poprzednim i obecnym Gmina zapBaciBaby wi�cej za energi� elektryczną o kwot� 130 
000 zB. ZeszBy rok to te} konflikt zbrojny i rosyjska agresja na Ukrain�. Począwszy od   
24 lutego zeszBego roku granic� polsko-ukraińską przekroczyBo ponad 12 milionów 
obywateli tego kraju. OkoBo 300 z nich znalazBo schronienie na terenie gminy Krobia, 
zamieszkując u osób prywatnych, bąd{ miejscach zorganizowanych przez nas. 
Realizowali\my liczne zadania na rzecz spoBeczno\ci ukraińskiej. Przede wszystkim 
mo}liwo\ć korzystania z integracji spoBecznej w ramach Krobskiego Centrum UsBug 
SpoBecznych, nauk� j�zyka polskiego prowadzoną przez jednostki organizacyjne, jak 
te} wspóBpracujące z nami organizacje pozarządowe. Uzyskali wsparcie w zakresie 
zaBatwienia spraw urz�dowych, nadawania numerów PESEL, tworzenia profili 
zaufanych,  jak te} pomoc w znalezieniu pracy, transport do miejsc zakwaterowania 
oraz placówek medycznych, pomoc }ywno\ciową. Zorganizowali\my te} liczne zbiórki. 
WypBacali\my \wiadczenia w wysoko\ci 300 zB z tytuBu zapewnienia zakwaterowania                   
i wy}ywienia, posiBku, pomocy psychologicznej na Bączną warto\ć niespeBna 1.000.000 
zBotych. W zeszBym roku odbyB si� te} Jarmark Bo}onarodzeniowy. ByBa to taka 
pierwsza inicjatywa, z której dochód zostaB przeznaczony na pomoc w gminie Torczyn. 
Jest to ukraińska gmina, która tak}e ucierpiaBa w czasie inwazji rosyjskiej. Na gmin� 
zostaBo naBo}one ustawami zadanie dotyczące sprzeda}y w�gla po preferencyjnych 
cenach. MiaBo to związek z kryzysem energetycznym jaki dotknąB nasz kraj. ZBo}ono 
Bącznie 733 wnioski dotyczące zakupów w�gla. Ze wzgl�du na wypeBnione SpóBki 
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Skarbu Państwa, która nas obsBugiwaBa w zakresie dostaw w�gla sprzeda} ruszyBa                    
w roku 2023. Rok 2022 to te} dalszy ciąg przebudowy jednej z wi�kszych inwestycji, 
Rynku w Krobi. Jak Państwo wiecie odstąpili\my od umowy z pierwotnym wychowawcą 
inwestycji z uwagi na brak wznowienia robót, a tak}e na brak zakontraktowania 
materiaBów niezb�dnych do jego zakończenia. W tym czasie miaBa te} miejsce 
inicjatywa powrotu pomnika [wi�tego Nepomucena na Rynek. ZostaB przygotowany 
projekt zamienny i wybrano nowego wykonawc� w trybie prawa zamówień publicznych. 
Rok 2022 to te} budowa  i oddanie do u}ytku \cie}ki rowerowej przy drodze 
Wojewódzkiej nr 434 na odcinku Kuczyna-Krobia, Krobia-|ychlewo. Jest to zadanie 
realizowane wspólnie z Samorządem Województwa i Powiatem Gostyńskim. Aączny 
koszt tego zadania przyszBo 5.000.000 zBotych, a warto\ć wydatkowana z bud}etu 
gminy to 250.000 zB. 2022 rok to te} inwestycje na historycznym poziomie. Budowa 
Bącznika, przebudowa Rynku, przebudowa ulicy Fabrycznej. Zakończono tak}e prace 
związane z termomodernizacją gminnych obiektów u}yteczno\ci publicznej. W 
zmodernizowanym budynku Przedszkola w Pudliszkach przy ulicy Fabrycznej 
wykonano roboty mające na celu zmniejszenie zu}ycia energii oraz poprawiające 
estetyk� tego obiektu. Rozpocz�to tak}e prace modernizacyjne trzech obiektów,                           
w tym dwóch obiektów o\wiatowych oraz Miejsko-Gminnego O\rodka Pomocy 
SpoBecznej, SzkoBy Podstawowej w Starej Krobi. Te prace jeszcze si� toczą. 
Zakończono prace związane z monta}em dwóch podziemnych zbiorników retencyjnych 
na wod� opadową o Bącznej pojemno\ci 20 metrów sze\ciennych oraz zewn�trznej 
instalacji kanalizacji deszczowej przy Szkole Podstawowej w Krobi. Zadanie zostaBo 
dofinansowane z bud}etu Województwa Wielkopolskiego w kwocie 100.000 zB i 
zrealizowane w ramach programu „Deszczówka”. Przebudowano te} plac apelowy przy 
Szkole Podstawowej w Krobi oraz przebudowano przej\cie dla pieszych w pasie drogi 
gminnej ulicy Poznańskiej. Wykonano segmentowe wyniesione przej\cie dla pieszych                  
z elementów wulkanizowanej gumy z o\wietleniem ledowym. 2022 rok to te} 
zakończenie dBugoletniego procesu nabywania dziaBek pod budow� nowego stadionu w 
Krobi. Równie} wyBoniono wykonawc� na opracowanie dokumentacji nowego stadionu. 
Miniony rok to te} realizacja licznych projektów spoBeczno-edukacyjnych, projektu 
„MaBego Kopernika”, „Radosnego Malucha”, wszystkich inicjatyw związanych z pracą 
Krobskiego Centrum UsBug SpoBecznych. Przy wspóBpracy Fundacji Pomocy Wzajemnej 
Barka zrealizowano w ramach Mi�dzynarodowego Funduszu Wyszehradzkiego projekt 
pod nazwą „Budowanie Mi�dzynarodowych Mostów Przedsi�biorczo\ć SpoBeczna jako 
narz�dzie lokalnego wzmocnienia ekonomicznego”. ByB to projekt o tyle ciekawy, }e 
realizowany z gminami z W�gier, SBowacji, Macedonii PóBnocnej i Czech. Warto\ć tego 
projektu to przeszBo 31.000 euro.  Przez aktywne uczestnictwo w pracach 
Stowarzyszenia Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi Gmina Krobia zostaBa zgBoszona 
do 17 edycji presti}owego konkursu Europejskiego Stowarzyszenia Rozwoju Obszarów 
Wiejskich i Odnowy Wsi ARGE. Ocena byBa przeprowadzona na bazie rozlegBego 
i szczegóBowego wniosku zBo}onego przez Gmin�, a nast�pnie przez mi�dzynarodową 
komisj� konkursową, która zBo}yBa wizyt� w Gminie Krobia w pa{dzierniku, tutaj zdj�cie 
z tej wizyty. 2022 rok to te} dziaBania w zakresie ochrony \rodowiska. OdbyBy si� dwie 
akcje pod nazwą „Czysta Gmina”, akcj� sprzątania. Obchodzili\my tak}e „Dzień 
drzewa” wspólnie z firmą Mondi Simed realizowali\my te} inne dziaBania mające na celu 
ochron� \rodowiska naturalnego i zachowania bioró}norodno\ci. W kolejnym slajdzie 
mają Państwo zdj�cia fotorelacj� z tych wydarzeń. Poza tymi dziaBaniami obchodzili\my 
tak}e „Dzień PszczoBy”. Jest on ustanowiony jak Państwo wiecie przez Organizacj� 
Narodów Zjednoczonych. Chcieli\my tutaj zaakcentować znaczenie pszczoBy w 
przyrodzie, jak pi�knie napisaB Karol Darwin: „Kiedy pszczoBa zniknie z powierzchni 



6 

 

ziemi czBowiekowi pozostaną 4 lata }ycia. Skoro nie b�dzie pszczóB nie b�dzie te} 
ro\lin, zwierząt, a wreszcie zabraknie czBowieka.” 2022 rok to te} zwi�kszone wydatki 
na Pomoc SpoBeczną.  Ponad 28% wydatków przeznaczamy na ten cel. Ro\nie te} 
liczba rodzin korzystających z pomocy spoBecznej i liczba osób w tych rodzinach, a 
widoczny jest wzrost w tym obszarze. W związku z kryzysem energetycznym na 
podstawie wydanych przez prawodawc� ustaw wypBacali\my dodatek w�glowy. Liczba 
zBo}onych wniosków  o przyznanie dodatku w�glowego to przeszBo 2500. WypBacili\my 
dodatków w�glowych ponad 6.500.000 zBotych. 27% wydatków ogóBem to wydatki na 
O\wiat�. Macie Państwo slajd obrazujący tendencj� wzrostową w tym zakresie. Szerzej 
o tym pewnie b�dzie mówiB Pan Skarbnik. I ostatni slajd to kontynuacja tradycji czyli 
tego co mamy najciekawsze i najpi�kniejsze wpisane na list� \wiatowego dziedzictwa 
UNESCO. Obchodzili\my w zeszBym roku 10 jubileuszowy Festiwal Tradycji i Folkloru w 
Domachowie. Tutaj zdj�cia z tego jak}e wa}nego wydarzenia. Dodam jeszcze, }e 20% 
pozostaBych wydatków bud}etu przeznaczonych jest na infrastruktur� w zakresie 
dziaBania \wietlic, na kultur�, sport, administracj� i obsBug� dBugu. Realizowali\my te} 
szereg innych zadań, o których mowa jest w artykule 7 ustawy o samorządzie gminnym, 
zarówno w zakresie zadań wBasnych, jak i w zakresie zadań zleconych z zakresu 
administracji rządowej. Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Panu Burmistrzowi. Dzi�kuj� bardzo Pani Sekretarz za przedstawienie 
raportu. Proponuj� }eby\my dyskusj� przenie\li do nast�pnego punktu, który mamy 
jako punkt 7 w porządku obrad. Raport stanowi zaBącznik nr 3 do protokoBu.  
 
7. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 
Burmistrza Krobi. 
I w tym punkcie otwieram dyskusj� na temat przedstawionego raportu o stanie Gminy. 
Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Kolega SBawek. Jakby mo}na 
prosić o podanie mikrofonu Aurelia. Albo mo}e przy mównicy SBawek jak ju} b�dziesz. 
Radny SBawomir Gembiak: 
Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Panie Burmistrzu, Panie i Panowie, 
zebrani go\cie. Raport 2022. Zaczn� od takiej drobnej sprawy. Mo}e drobnej, ale 
bardzo wa}nej. WyczytaBem w raporcie o defibrylatorach, które znalazBy si� w naszej 
gminie. Dobrze byBoby gdyby te defibrylatory, te urządzenia do masa}u serca, mówiąc 
popularnym j�zykiem znalazBy si� w ka}dej placówce o\wiatowej. To jest takie 
}yczenie. Wiadomo, }e to są koszty odpowiednie. Ale dobrze, }eby tak si� staBo w 
przyszBo\ci. Dzikie zakątki, taka rzecz te} si� pojawiBa w raporcie. Są ró}ne opinie na 
ten temat. Moja opinia jest te} taka, }e musieliby\my si� dobrze zastanowić gdzie te 
dzikie zakątki miaByby być. Ale wiemy o tym, }e jest to związane z wydatkami, równie}, 
wi�c my\l�, }e na przyszBo\ć warto byBoby na ten temat podyskutować. Post�py w 
zakresie melioracji,  taką tabelk� mo}na znale{ć w raporcie 2022. Wydatki związane z 
melioracją, z wszelkimi pracami melioracyjnymi, oprócz jednego chyba wyra{nie 
wzrosBy, jest to pozytywne. Mo}e paradoksalnie do okresu suszy, ale jednak warto w to 
inwestować, poniewa} w okresie ulewy mo}e si� to przydać. Wi�c jest to jest to dobre 
pozytywne. Natomiast musimy równie} pomy\leć o tym, }eby te prace nadal 
post�powaBy i te wydatki mo}na pomy\leć, aby je zwi�kszać, }eby ta melioracja 
faktycznie dobrze funkcjonowaBa w naszej gminie. DoczytaBem si� te} takiego punktu 
modernizacja nieczynnej linii kolejowej Krobia-Domachowo z nakBadem 22.000 zBotych. 
ProsiBbym o wyja\nienie na czym polega ta modernizacja  
i czy to ju} jest w planach najbli}szych. To są tylko takie niektóre punkty, do których 
chciaBbym si� odnie\ć w tym raporcie. Jest na pewno wiele rzeczy, których Państwo 
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mogliby powiedzieć i wiele rzeczy jakie mo}na by zrobić. Natomiast pozytywne jest to, 
}e to co powtarzaBem w zeszBym roku i dwa lata temu w naszej gminie, nie tylko  
w Krobi, ale w wielu miejscowo\ciach, w ka}dej miejscowo\ci w naszej gminie są 
wykonywane prace, które powodują, }e ta gmina jest coraz lepsza i mo}emy być  
z tego powodu zadowoleni. Natomiast kończąc Rynek jest zakończony, rewitalizacja w 
Krobi jeszcze nie. Natomiast Rynek jest zakończony. Poniewa} wiele razy 
wypowiadaBem si� na ten temat Rynku, to my\l�, }e teraz te} mog� si� wypowiedzieć. 
Otó} wszyscy pami�tamy 21 maja, dobrze mówi�, odbyBa si� uroczysto\ć na Rynku w 
Krobi po\wi�cenie pomnika Jana Nepomucena, powracającego pomnika. Dobrze, }e 
tak si� staBo, }e ten pomnik powróciB na Rynek w to samo miejsce. Ale byBo te} 
po\wi�cenie Rynku i tam jedna rzecz, o tym nie chc� mówić, ale jedna rzecz 
wystąpienie Pana Burmistrza. Je}eli kto\ byB na tej uroczysto\ci i sByszaB to wystąpienie, 
to pewnie wychwyciB ten moment, kiedy Pan Burmistrz mówiąc o Rynku, o trudno\ciach 
zwróciB si�, skierowaB swoje sBowa do przedsi�biorców i  do mieszkańców Rynku 
u}ywając na końcu sBowa przepraszam. Bardzo si� ciesz� z tego powodu, }e to sBowo 
padBo. Nie wiem, niestety nie miaBem mo}liwo\ci rozmawiania z przedsi�biorcami, ale 
my\l�, }e odebrali to pozytywnie. Jest to bardzo, bardzo pozytywne, }e po tylu 
perturbacjach, po tylu problemach padBo to sBowo na Rynku publicznie skierowane do 
wszystkich. No i jeszcze o Rynku. MiaBem okazj� zasią\ć w jednym z ogródków, które 
pojawiBy si� na naszym Rynku krobskim, posiedziaBem chwil� równie} z moimi 
uczniami, popatrzyBem na Rynek  
i mog� powiedzieć, }e jest Badnie. Jest Badnie i mo}emy by być z tego zadowoleni. 
Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Pan Radnemu. Panie Burmistrzu prosz� si� odnie\ć do pytań Pana 
Radnego. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Drodzy mieszkańcy. Bardzo dzi�kuj� 
Panu Radnemu za ten gBos w debacie nad raportem o stanie Gminy za rok 2022. Krótko 
tylko Szanowni Państwo odnios� si� do przedstawionych przez Radnego tez. Kwestia 
defibrylatorów. Szanowni Państwo, zgadza si�, te} }yczyliby\my sobie my\l� wszyscy 
tutaj siedzący na tej sali i te} oglądający tą dzisiejszą sesj�, aby w ka}dej  placówce 
o\wiatowej, ale te} w ka}dym budynku u}yteczno\ci publicznej na terenie naszego 
samorządu znajdowaB si� defibrylator AED i takie dziaBania Szanowni Państwo wspólnie 
z wami b�d� podejmowaB w najbli}szych miesiącach, }eby Szanowni Państwo te 
kolejne defibrylatory na terenie naszej gminy si� znalazBy. My jeste\my bardzo 
skromnymi samorządowcami. Staramy si� nie mówić, a wi�cej robić. My\l�, }e w tym 
przypadku pytania Pana Radnego, tej tezy warto te} Państwu przypomnieć, }e ze 
wszystkich samorządów gminnych, to te} oczywi\cie nie oceniamy w }aden sposób 
dziaBań prowadzonych przez nasze kole}anki i kolegów w innych samorządach, ale 
Szanowni Państwo na dzień dzisiejszy najwi�ksza ilo\ć defibrylatorów jest tak i tak na 
terenie naszego samorządu. Wi�c to te} \wiadczy o tym, }e ju} stosunkowo wcze\niej 
zacz�li\my dokonywać pierwszych zakupów tych defibrylatorów i te} zgadzam si�, 
}eby\my za chwilk�, za kilka miesi�cy, za rok dwa mo}e do tego momentu dojdziemy, 
}e we wszystkich naszych obiektach gminnych te depilatory b�dą si� znajdowaBy. Ale 
one si� znajdują tak jak powiedziaBem w budynkach publicznej, znajdują si� te} w 
\wietlicach wiejskich, wi�c ilo\ć tych defibrylatorów tak jak powiedziaBem z roku na rok 
przyrasta. Co do tych dzikich zakątków, oczywi\cie Szanowni Państwo zdajemy sobie 
spraw�, }e zdarzają si� te} miejsca na mapie naszej gminy, które w jaki\ sposób 
wpisują si� w to sformuBowanie, które znajduje si� w raporcie, o którym wspomniaB Pan 
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Radny. Wi�c te} Szanowni Państwo dalej b�dziemy starali si� zarówno poprzez 
edukacj�, jak równie} poprzez te dziaBania prowadzone te} mi�dzy innymi z Policją 
przeciwdziaBać temu, }eby tych miejsc na mapie gminy byBo jak najmniej. Co do 
naszych prac, które prowadzimy wspólnie z Gminna SpóBką Wodną w zakresie 
melioracji, ale te} nie tylko, te} jako zarządca naszych dróg publicznych te} prowadzimy 
dziaBania, które Szanowni Państwo mają powodować wi�kszą dro}no\ć tych cieków 
melioracyjnych jakie znajdują si� na terenie naszej gminy, jak równie} te} staramy si� 
przede wszystkim tą wod� opadową gromadzić. Zobaczcie no mówimy o raporcie za 
poprzedni rok, ale czwarty tydzień jeste\my praktycznie w stanie suszy. Dzisiaj te} nasz 
Mi�dzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich wydaB 
komunikat, }eby\my w sposób jeszcze bardziej racjonalny i ekonomiczny 
gospodarowali bie}ącą wodą, nie do celów Szanowni Państwo pitnych, tak, ale te} do 
celu powiedzmy takich rekreacyjno-sportowych. Wi�c te} korzystając z tego, }e Pan 
Radny SBawomir Gembiak ten temat poruszyB, te} wyst�puj� do Was z apelem do 
mieszkańców, aby\my zachowali si� w najbli}szych te} dniach tygodniach, dopóty, 
dopóki deszcz nie spadnie te} racjonalnie. DziaBania z Gminą SpóBką Wodną w Krobi 
oceniam te} bardzo dobrze, w ogóle dziaBania z wszystkimi SpóBkami Wodnymi, które 
dziaBają w poszczególnych soBectwach. One zasBugują te} na sBowa podzi�kowań, bo 
te} mówiąc kolokwialnie kawaB dobrej roboty wBa\nie te} czBonkowie tych naszych tak 
zwanych soBeckich SpóBek Wodnych, te} na co dzień tutaj robią. Kwestia modernizacji 
sBupów telekomunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej, bo zakBadam, }e Panu 
Radnemu o tą pozycj� chodziBo, jadąc od Krobi w kierunku tej Domachowa i dalej w 
kierunku granicy z gminą Gostyń. Szanowni Państwo, wBa\nie to jest ta pozycja, }e te} 
na wniosek mieszkańców, którzy mieszkają wzdBu} tej drogi, cz�sto te} o to zabiegaB 
Radny Roman Olejniczak, }eby\my Szanowni Państwo te} dokonali usuni�cia tych 
sBupów, które z jednej strony stwarzaBy zagro}enie dla wszystkich pojazdów i osób, 
które si� poruszaBy tą drogą z Krobi w kierunku Domachowa, ale te} zaburzaBy ten Bad 
przestrzenny, który po prostu na tej nieczynnej linii kolejowej si� znajdowaB. Co do 
Rynku to Pan Radny ju} wszystko powiedziaB, wi�c wypada si� tylko z tym zgodzić, tak i 
powiedzieć, }e caBe szcz�\cie Szanowni Państwo, drodzy mieszkańcy, }e mamy to ju} 
za sobą. Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panie Burmistrzu. Czy kto\ z Państwa Radnych jeszcze? Prosz� bardzo 
Radny Perdon. 
Radny Krzysztof Perdon: 
Dzi�kuj� ja mo}e z miejsca, bo nie b�d� podchodziB. Szanowni Państwo. No ciekawy 
materiaB prezentujący bardzo du}o wa}nych informacji o tym co si� dziaBo  
w minionym roku. Wszystkim, którzy przyczynili si� do realizacji gratuluj� tego roku, bo 
pami�tamy jakie byBy notowania przed przyj�ciem tego bud}etu. Rokowania nie byBy 
zbyt ciekawe, a jednak udaBo si� wspólnymi siBami to zrealizować. Ja chc� zadać 
troszeczk� przewrotne pytanie Panu Burmistrzowi. Panie Burmistrzu z czego w tym 
bud}ecie nie jest Pan zadowolony, co si� Panu nie udaBo zrealizować tak jakby Pan 
tego oczekiwaB? 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
Z czego nie jestem zadowolony, no z tego my\l� co my wszyscy, mogli\my zrobić, czy 
mogBem zrobić wspólnie z pracownikami, z Państwem jeszcze wi�kszą ilo\ć 
przedsi�wzi�ć, które wynikają i wynikaBy, tak bo mówiBem w czasie przeszBym o roku 
2022 z potrzeb i wniosków mieszkańców. Wi�c chyba nigdy Szanowni Państwo w tej 
naszej pracy samorządowej nie b�dziemy w takim momencie, }e powiemy, co 
doskonale wiecie, }e jeste\my ze wszystkiego zadowoleni. Bo Szanowni Państwo 
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czasami te} mi si� wydaje, Państwo te} si� ze mną mogą zgodzić, }e czasami czym 
wi�cej wszyscy wspólnie dziaBamy na rzecz naszych mieszkańców, w tym te} te 
oczekiwania i sBusznie, te} są coraz wi�ksze. Wi�c my\l�,  }e mo}emy być wszyscy 
zadowoleni z tego co nam si� udaBo zrealizować w roku 2022. Mówi� o tych 
przedsi�wzi�ciach, które Szanowni Państwo nie znalazBy si� w samej uchwale 
bud}etowej na rok 2022. No bo jak wiecie co roku ta lista potrzeb jest wi�ksza ni} liczba 
mo}liwo\ci, wi�c w taki sposób Panu Radnemu odpowiadam na pytania.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Panu Burmistrzowi, Panu Radnemu. Czy kto\ z Państwa Radnych 
jeszcze chciaBby? Czy kto\ z Państwa Radnych jeszcze chciaBby zadać pytanie, odnie\ć 
si� do tre\ci raportu? Nie widz�. Ja prosz� Państwa w takim ogólnym  stwierdzeniu o 
dwóch kwestiach. Na początku Pani Sekretarz mówiBa o czym\ co nam caBy czas 
towarzyszy generalnie w caBym kraju, czyli rosnące wydatki bie}ące, }e pomimo tego, 
}e te wydatki caBy czas rosną i niestety b�dą rosBy najprawdopodobniej, udaBo nam si� 
wspólnie z mieszkańcami, bo to te} jest warte podkre\lenia, }e te wszystkie inwestycje, 
te wszystkie dziaBania, które tu są prowadzone w naszej gminie my je konsultujemy. 
Czy Państwo Radni, czy pracownicy Urz�du, czy na specjalnych spotkaniach, czy na 
spotkaniach w okr�gach swoich wyborczych sondujemy, pytamy, wnioskujemy z tego 
co usByszymy i pó{niej tutaj obradując na sali, spotykając si� na komisjach, spotykając 
si� przy okazji ró}nych spotkań w soBectwach podejmujemy te decyzje, które Pan 
Burmistrz i Pani Sekretarz nam prezentują. Wa}nym podkre\lenia jest, }e te bud}ety, 
które te} wykuwamy, bo tak trzeba te} powiedzieć, }e końcówka roku zawsze obfituje  
w bardzo du}ą ilo\ć spotkań staramy si� realizować i ten 2022 rok te} udaBo si� 
zrealizować. Tutaj kolegi Krzysztofa pytanie, my\l� postawione w taki sposób te} 
pokazuje, }e du}ą cz�\ć tych inwestycji, tych pomysBów nam si� udaBo. Pan burmistrz 
tutaj konkretnymi przykBadami si� nie posBu}yB, co te} wskazuje na to }e, jednak 
ogromną cz�\ć tego bud}etu, co }e\my sobie zaBo}yli udaBo si� zrealizować. Je}eli 
chodzi o rzecz, o której chciaBbym wspomnieć to jeszcze oczywi\cie kwestia pomocy 
dla Ukrainy, bo to jest bardzo wa}ne. Byli\my gminą, która byBa bardzo aktywna. 
Samorząd staraB si� pomagać i nadal staramy si� pomagać. Mówi� te} o tej Gminie 
Torczyn, z którą prowadzimy bliską wspóBprac�. Miejmy nadziej�, }e ta wspóBpraca 
dalej b�dzie si� pomi�dzy nami a Torczynem rozwijać. Ta pomoc, którą wysyBamy do 
nich, ta pomoc, która szBa te} w inne rejony Ukrainy, to ta ofiarno\ć mieszkańców, 
my\l� warta jest podkre\lenia. Dzisiaj jest te} do tego okazja. Na końcu jedna jeszcze 
kwestia związana z dziaBaniami proekologicznymi. Tego tutaj w sprawozdaniu byBo 
bardzo du}o. To jest od tych najmBodszych mieszkańców poczynając. Czyli anga}ujemy 
szkoBy, anga}ujemy seniorów, anga}ujemy wszystkie \rodowiska, które z tą ekologią na 
co dzień mają do czynienia. My jako mieszkańcy wszyscy mamy z tym do czynienia. 
Mówi� tu o retencji, o której te} ju} kolega SBawek wspominaB. Ale te} i kwestia 
odnawialnych {ródeB energii, to jest kwestia dotacji do  wymiany {ródeB ciepBa, czy 
kwestia ogrodów deszczowych. To wszystko my\l� te} jest takim elementem, który tą 
naszą dziaBalno\ć samorządową wyró}nia na tle innych gmin. Jeste\my tak jak i w 
wypadku ekonomii spoBecznej pewnym wyznacznikiem pewnych trendów. Wi�c my\l�, 
}e to te} jest dzisiaj tutaj warte powiedzenia. To tyle z mojej strony. Czy jeszcze kto\ z 
Państwa chciaBby zabrać gBos w debacie? Nie widz�. W związku z tym zamykam 
dyskusj�. Prosz� Państwa w tym punkcie mamy projekt uchwaBy i proponuj�, }eby\my 
przeszli teraz do gBosowania nad tym. OtrzymaBem informacj� od Pani Sekretarz, }e 
przy tej uchwale b�dziemy gBosować imiennie. 
GBosowano UchwaBę Nr LXI/510/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r.  w sprawie  udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Krobi. 
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Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
Gratuluj� Panie Burmistrzu wotum zaufania. Przechodzimy do kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2022 
rok. 
1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2022 rok.  
Skarbnik Gminy Damian Walczak przedstawiB w prezentacji sprawozdanie                      
z wykonania budżetu za rok 2022, stanowiącej zaBącznik nr 4 do niniejszego 
protokoBu.  
Dzi�kuj�. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Szanowni Go\cie.  
W związku z tym, }e cz�\ć informacji b�dzie si� tutaj powielaBa w stosunku do Raportu, 
który przedstawiBa przed chwilą Pani Sekretarz, to my\l�, }e w takim skrócie przedstawi� 
Państwu kilka danych przede wszystkim statystycznych dotyczących wykonania bud}etu 
w roku 2022. Prosz� Państwa dochody ogóBem wykonano w ponad 99%, w kwocie 
ponad 85.000.000 zBotych. Wydatki w kwocie o 5.300.000 wy}szej - 99.500.000 zBotych, 
to jest 92,58%. Rok zamkn�li\my deficytem, tak jak przed chwilą powiedziaBem w 
wysoko\ci 5.300.000 zB. Patrząc na dane historyczne jest to wysoki deficyt. Natomiast 
wa}niejsza z punktu widzenia bie}ącej oceny efektywno\ci funkcjonowania samorządu 
jest kolejna pozycja przedstawiona w tej tabeli, to jest nadwy}ka operacyjna, która 
zamkn�Ba si� kwotą 7.636.000, poniewa} ona de facto ocenia kondycj� finansową 
naszego samorządu. Ta wysoka nadwy}ka w ubiegBym roku byBa jednak mo}liwa dzi�ki 
pewnym dwóm zdarzeniom, które miaBy miejsca. Pierwsza to jest rekompensata, którą 
otrzymali\my za nieuprawnione wedBug odpowiednich organów, nie tylko państwowych, 
ale równie} europejskich obni}enie wpBywów podatkowych dla samorządów z tytuBu 
energii z tytuBu farm wiatrowych oraz dodatkowe pity, które otrzymali\my w ostatnim 
kwartale poprzedniego roku, to byBa równie} pewna forma rekompensaty z tytuBu zmian w 
przepisach podatkowych. Prosz� Państwa je\li chodzi o dochody, te dochody w roku 
2022 byBy wykonane w ponad 85.000.000 zBotych, to byBa wielko\ć o 10% wy}sza ani}eli 
w roku poprzednim. Równie} jak Państwo widzicie z tych kwot i za chwil� na wykresie 
zdecydowanie najwy}sza kwota w historii naszego samorządu, co bardzo wa}ne ponad 
11.500.000 zBotych stanowiBy dochody majątkowe pozyskane w ramach projektów 
krajowych i projektów unijnych. To wBa\nie zestawienie graficzne widać jak zwBaszcza w 
ostatnich trzech, czterech latach ten poziom do\ć radykalnie wzrósB, mimo, }e w roku 
2022 cz�\ciowo ju} mieli\my ni}szą dotacj� na obsBug� i program \wiadczeń 
wychowawczych, tak zwany 500+ ze wzgl�du na to, }e programem tym zajmuje si� 
obecnie ZakBad Ubezpieczeń SpoBecznych. Dochody podatkowe stanowią du}y udziaB, 
ale chcieliby\my, aby te dochody wBasne, którymi są wBa\nie dochody podatkowe 
stanowiBy jeszcze wi�kszy udziaB w strukturze naszych dochodów. Wykonali\my je w roku 
2022 w ponad 100%. To jest kwota zdecydowanie wy}sza ni} w roku poprzednim. 
Takiego skokowego wzrostu w historii naszej gminy równie} nie mieli\my. Prosz� 
zwrócić uwag� prawie 5.000.000 wi�cej ni} w roku poprzednim. BywaBy lata tak jak w 
przeBom roku 2016/2017, gdzie ten wzrost wynosiB niemal 3.000.000 zBotych natomiast no 
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tutaj mamy wzrostu 4.400.000 zBotych. I równie} ten wykres pokazuje Państwu jak 
skokowy byB ten wzrost w roku 2022. On byB związany mi�dzy innymi z tym, tą dodatkową 
transzą 22.066.504 zB z tytuBu rekompensaty za rok 2018 utraconych dochodów z tytuBu 
farmy wiatrowej. Struktura dochodów prosz� Państwa ona nieco zmieniBa si� w roku 
2022 w porównaniu z latami poprzednimi. Jest nieco mniejszy udziaB dotacji i \rodków 
poniewa} na potrzeby tego wykresu rozdzieliBem dotacje bie}ące od dotacji 
majątkowych. Dotacje majątkowe znalazBy si� w odr�bnej cz�\ci tego wykresu i one 
stanowią a} ponad 21% dochodów ogóBem. To równie} wielko\ć wyjątkowa patrząc na 
dane historyczne. Przechodzimy pBynnie do wydatków. WzrastaBy dochody, wzrastaBy 
stety albo niestety wydatki. No bo je\li są wydatki związane na przykBad ze wzrostem 
kosztów utrzymania naszych obiektów, to jest to sytuacja nieco niepokojąca, a wiemy, }e 
do takich sytuacji w roku 2022 dochodziBo, gBównie je\li chodzi o wydatki na energi� 
elektryczną, które równie} mogBy być wi�ksze, o czym mówiBa Pani Sekretarz, gdyby nie 
wcze\niejsze inwestycje w energi� odnawialną, ale równie} albo przede wszystkim 
wydatki na zakup gazu, ogrzewanie naszych budynków, czy to o\wiatowych, czy 
budynków komunalnych, czy budynków administracyjnych. OgóBem wydatki w roku 2022 
byBy równie} najwy}sze w naszej historii, wyniosBy ponad 90.000.000 zBotych. Rok 2022, 
to sBowo wyjątkowe, nie lubi� u}ywać okre\lenia rekordowe, wi�c mówi� wyjątkowe. 
Równie} byB wyjątkowy pod wzgl�dem wydatków na inwestycje. Niemal 25.000.000 
zBotych na wydatki inwestycyjne, to byB zdecydowanie pod tym wzgl�dem rok z najwy}szą 
warto\cią \rodków na odtwarzanie albo budow� naszego majątku. ProsiBbym o kolejny 
slajd. I struktura wydatków, która nieco równie} ulegBa zmianie w stosunku do lat 
poprzednich. Państwo Radni, a są tutaj równie} na tej sali Radni, którzy pami�tają nie 
tylko dwie, trzy, ale zdecydowanie wi�cej kadencji naszego samorządu. Pami�tają czasy, 
gdzie wydatki na przykBad na o\wiat� stanowiBy okoBo 50%. Tutaj równie} na potrzeby 
tego wykresu nieco zmieniBem optyk�, poniewa} znaczna cz�\ć wydatków 
inwestycyjnych byBa wBa\nie związana z wydatkami o\wiatowymi, a te inwestycje są w 
odr�bnej cz�\ci wykresu. Natomiast licząc stricto wBa\nie wydatki o\wiatowe mamy tutaj 
okoBo ¼. Mniej wi�cej troszeczk� wi�cej wydajemy na Pomoc SpoBeczną, mówimy o 
wydatkach bie}ących. No i prosz� zwrócić uwag� na tą cz�\ć jasnoniebieską, czyli 
inwestycje 27%, chocia} oczywi\cie w tym są równie} wydatki inwestycyjne związane z 
naszą infrastrukturą o\wiatową szkóB podstawowych, czy przedszkoli. Generalnie nie 
zmienia si� struktura, czy udziaB wydatków na obsBug� dBugu czy administracj�. No w 
przypadku obsBugi dBugu oczywi\cie w kwotach bezwzgl�dnych te wielko\ci znacznie 
wzrosBy przez wzrost stóp procentowych. MówiBem Państwu na samym początku o takiej 
wielko\ci jak nadwy}ka bie}ąca lub deficyt bie}ący. Na szcz�\cie nie mieli\my nigdy 
jeszcze w zakresie roku zamkni�tego  deficytu bie}ącego. Zawsze byBa nadwy}ka 
bie}ąca, czyli ró}nica mi�dzy dochodami bie}ącymi, a wydatkami bie}ącymi byBa 
dodatnia. Tak samo byBo w roku 2022, kwota 7.636.000 ona ma wpByw na nasze 
zdolno\ci kredytowe w latach nast�pnych. Natomiast no troszeczk� teraz gorsza 
informacja. Państwo doskonale wiecie, cz�sto powtarzamy niestety w roku 2023 ta 
wielko\ć ju} tak dobrze si� niestety nie przedstawia. Ró}nica pomi�dzy tą nadwy}ką 
bie}ącą, a deficytem jest Państwu wskazana na tym wykresie. Deficyt to ró}nica mi�dzy 
dochodami i wydatkami ogóBem. Natomiast deficyt lub nadwy}ka bie}ąca dotyczy tylko i 
wyBącznie wydatków lub dochodów bie}ących. ZadBu}enie. Szanowni Państwo to równie} 
na to trzeba zwrócić uwag�, tak jak mówili\my o wyjątkowych najwy}szych kwotach, tak 
równie} w roku 2022 osiągn�li\my szczyt, je\li chodzi o dane historyczne kwoty naszego 
zadBu}enia. Kwota zadBu}enia wynikająca z emisji obligacji to 18.000.000 zBotych. Dzi�ki 
Państwa decyzji o nieprzeznaczeniu wolnych \rodków na zwi�kszanie kolejnych 
wydatków w tym roku, je\li nie dojdzie do jaki\ nietypowych nadzwyczajnych zdarzeń, to 
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w roku 2023 to zadBu}enie ju} obni}ymy o kwot� okoBo 1.500.000 zBotych. Prosz� jednak 
zwrócić uwag�, }e w momencie kiedy rozpoczynali\my proces rewitalizacji, to byBy lata 
2017/2018 w symulacjach wychodziBo nam, }e ten szczyt zadBu}enia b�dzie wy}szy i 
b�dzie wynosiB ponad 20.000.000 zBotych. Graficznie równie} Państwu tutaj zobrazowano 
jak wygląda ta perspektywa lub historia kwoty naszego zadBu}enia. To przygotowanie 
nasze w latach 2013, 14, 15 do tych lat gdzie b�dzie tak zmiany boom inwestycyjny, 
który wBa\nie miaB miejsce umo}liwiB nam dzisiaj si�ganie po instrumenty zwrotne, }eby 
sfinansować wkBady wBasne do projektów unijnych, czy krajowych. Prosz� Państwa tu 
b�dzie teraz kilka zdj�ć. ProsiBbym, }eby\my ju} tutaj mo}e nie b�d� Państwu kolejny 
raz, bo niektóre nawet powtarzają si� w stosunku do prezentacji z Raportu i prosiBbym 
tylko takie trzy sekundowe, mo}na powiedzieć wrzutki. To jest \cie}ka przy drodze 
wojewódzkiej, pomoc finansowa, którą udzielili\my. Kolejne zdj�cie równie} b�dzie 
dotyczyBo tej inwestycji. 667.000, w tym roku równie} \rodki na wykup gruntu, na które 
czekają mieszkańcy. Zdj�cia z otwarcia tej inwestycji. Kolejny slajd dotyczy pomocy 
finansowej dla Powiatu Gostyńskiego, droga powiatowa Krobia – Domachowo, niemal 
300.000 naszego wsparcia. I kolejna inwestycja powiatowa, gdzie nasza pomoc byBa 
bardzo wydatna. Pozyskane \rodki zewn�trzne z Rządowego Funduszu Inwestycji 
Lokalnych i przy kwocie 1.800. 000 ponad 1.200.000 to nasze wsparcie. Przebudowa 
ulicy Fabrycznej Polski Aad kwota 5.500.000 zBotych, 4.700.000 pozyskane ze \rodków 
zewn�trznych. Przebudowa ulicy Polnej, Targowej 5.000.000 zBotych. Tutaj \rodki 
zewn�trzne w postaci Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg byBy nieco ni}sze, na 
poziomie okoBo, z tego co pami�tam 50% ze wzgl�du na ich nie kwalifikowalno\ć, te} 
cz�\ci wydatków. Natomiast bez \rodków zewn�trznych równie} to zadanie pewnie nie 
mogBoby zostać w takim zakresie zrealizowane. W tym 2022 roku realizowali\my 
dokumentacj�, a w 2023 równie} ze wsparciem \rodków z Polskiego Aadu b�dziemy 
budować kilka dróg z udziaBem \rodków zewn�trznych dróg z pByt na terenie naszych 
soBectw. Poprawa bezpieczeństwa, równie} Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg. Poprawa 
bezpieczeństwa poprzez budow� bezpiecznego przej\cia dla pieszych przy ulicy 
Poznańskiej w Krobi. O Rynku mówili\my du}o. Tak jeszcze niedawno wyglądaB, na 
szcz�\cie dzisiaj wygląda zupeBnie inaczej. Termomodernizacja trzech naszych 
budynków. Budynek O\rodka Pomocy SpoBecznej, przedszkola w Krobi i szkoBy w Starej 
Krobi. Je\li chodzi o OPS, ta inwestycja najwi�ksza skBadowa tej inwestycji jeszcze trwa. 
W najbli}szych tygodniach ona powinna si� zakończyć. Przedszkole Samorządowe „Pod 
[wierkami” wygląda pi�knie, jak równie} nowa kotBownia w szkole w Starej Krobi, która 
przede wszystkim to inwestycja pozwoliBa nam na znaczne zmniejszenie zu}ycia gazu. 
Przedszkole Samorządowe w Pudliszkach Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych 
wsparcie kwoty w sumie ponad 1.000.000 zBotych pozwoliB nam na zrealizowanie tej 
inwestycji. DBugo oczekiwany teren placu, który stwarzaB pewne zagro}enie dla naszych 
uczniów przy Szkole Podstawowej w Krobi. Inwestycja za 300.000 zB obecnie te} ju} na 
innym poziomie zagospodarowania tego terenu. I równie} inwestycja przy szkole w Krobi, 
tym razem zbiorniki na deszczówk�. O\wietlenie uliczne, kolejne lampy w ubiegBym roku 
zostaBy zamontowane, ekologiczne oczywi\cie i przede wszystkim tanie w utrzymaniu ze 
wzgl�du na to, }e czerpią swoją energi� z energii sBonecznej. W ubiegBym roku stan�Ba 
taka  tablica, w tym roku mo}na powiedzieć ju} byBo oddanie tej inwestycji do u}ytku, 
czyli  budowa kanalizacji sanitarnej w Nieparcie. Bezpo\rednim realizatorem byB 
Mi�dzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji, ale my równie} finansowo wsparli\my 
i przez kilka lat b�dziemy jeszcze spBacać tą inwestycj� poprzez wpBaty dla Związku. 
O\wietlenie uliczne, umowa na przeBomie 2021/2022 wymiana prawie 1200 opraw, dzi�ki 
którym oszcz�dzamy okoBo 40-50% na kosztach zu}ycia energii elektrycznej. Jest to 
równie} zdecydowanie bardziej bezpieczne z punktu widzenia u}ytkowników dróg. I 
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zadania nie inwestycyjne te} bardzo krótko. Prosz� Państwa ekologia, drzewa 
miododajne. W tym roku zresztą na dzisiejszej sesji przyjmujemy kolejną transz� 
\rodków z pomocy finansowej. Sprzeda} w�gla dla mieszkańców przez gmin� pod 
preferencyjnych cenach. Defibrylatory, o których mówiB Pan Radny Gembiak. Utrzymanie 
obiektów sportowych, to nie tylko dotacje klubu sportowych, ale ciągBa praca, }eby te 
warunki dla uprawiających sport, bawiących si� na naszych boiskach byBy jak najlepsze, 
nie tylko na boiskach, ale równie} placów zabaw. Takie zdj�cie te} przed chwilą Państwo 
widzieli\cie, Klaster Energetyczny wspóBpraca z innymi samorządami z terenu naszego 
powiatu. Akcje Czysta Gmina. Nagroda Edmund dla Ochotniczej Stra}y Po}arnej, 
uwieńczenie wieloletniej aktywno\ci tego stowarzyszenia, czy tych stowarzyszeń. 
Obchody \wiąt patriotycznych, które na staBe wpisują si� w kalendarz roku bud}etowego. 
Obchody \wiąt równie} w postaci zabawy czyli Gra Miejska lub Gra Wiejska akurat w 
ubiegBym roku. Granty Wyszehradzkie program, który byB dla nas wyzwaniem ze wzgl�du 
na specyfik� rozliczeń, specyfik� równie} udzielania zamówień. Ale jeste\my ju} 
rozliczeni i zakończyB si� on my\l� i finansowy i organizacyjnym sukcesem. Szanowni 
Państwo i krótka informacja jeszcze o dodatkowych dokumentach, które byBy skBadane 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania bud}etu. Mienie komunalne. Macie Państwo w 
swoich dokumentach informacj� jak zmieniaBo si� nasze mienie, jakie są nasze  dochody, 
prawa wBasno\ci czy jak w ogóle wygląda stan naszego mienia i jakie nowe inwestycje 
przyj�li\my do u}ytkowania albo, które ze skBadników majątkowych musieli\my 
zlikwidować. Sprawozdania finansowe prosz� Państwa skBadają si� czterech 
skBadowych. Bilans z wykonania bud}etu, Bączny bilans, informacja dodatkowa, rachunek 
zysków i start, Bączne zestawienie zmian funduszu skBadające si� z pi�ciu cz�\ci. Te 
dokumenty zostaBy Państwu równie} przedstawione, opisane co które dokumenty 
oznaczają, jakie dodatkowe dane mo}na z nich jeszcze uzyskać i w jaki sposób wiązać 
je ze sprawozdaniem z wykonania bud}etu, które przed chwilą omówili\my, a my\l�, }e z 
punktu widzenia Państwa Radnych, czytelników to wBa\nie sprawozdanie jest 
zdecydowanie bardziej ciekawe i Batwiejsze do analizy. Dlatego pozwólcie Państwo, }e 
nie b�d� po raz kolejny czytaB tych kwot, które  zostaBy ju} wcze\niej omówione. Ze swej 
strony równie} dzi�kuj� Państwu za dobrą realizacj�  
i wspóBprac� w wykonaniu bud}etu za poprzedni rok. Dzi�kuj� bardzo. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:    
Dzi�kuj� Panu Skarbnikowi. Panie Skarbniku prosiBbym o przedstawienie opinii 
Regionalnej Izby Obrachunkowej na temat sprawozdania.  
Zarządzenie Burmistrza Krobi Nr 46/2023 z dnia 23 marca 2023 r. w sprawie 
sprawozdania rocznego z wykonania bud}etu Gminy Krobia oraz planów finansowych 
gminnych instytucji kultury za rok 2022, stanowi zaBącznik nr 5 do niniejszego protokoBu.  
 
2) opinia SkBadu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedBożonym 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego – UchwaBa Nr SO-11/0954/21/2023 SkBadu Orzekającego RIO w 
Poznaniu  z dnia 31 marca 2023 roku w sprawie : wyra}enia opinii o sprawozdaniu  z 
wykonaniu bud}etu Gminy Krobia za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego i obja\nieniami.  
Skarbnik Gminy Damian Walczak przedstawiB powy}szą opini� pozytywną, która 
stanowi zaBącznik nr 6 do niniejszego protokoBu.  
3. dyskusja :  nie zgBoszono.  
GBosowano UchwaBę Nr LXI/511/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r. w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Krobia za 2022 rok. 
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Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
9. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krobi 
absolutorium z tytuBu wykonania budżetu Gminy Krobia za 2022 rok. 
Projekt uchwaBy przedstawiB Przewodniczący Rady Miejskiej. 
1) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o wykonaniu budżetu Gminy 
Krobia za 2022 rok, sprawozdaniach finansowych Gminy Krobia za rok 2022 oraz 
informacji o stanie mienia komunalnego wraz z wnioskiem o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi  za 2022 rok. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan MikoBajczak przedstawiB powy}szą pozytywną 
opini� wraz z wnioskiem  o udzielenie absolutorium, stanowiącą zaBącznik nr 7 do 
niniejszego protokoBu. 
2) opinia SkBadu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniesionym 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi – UchwaBa Nr SO-
11/0955/115/2023 SkBadu Orzekającego RIO w Poznaniu z dnia 24 maja 2023 roku w 
sprawie : wyra}enia opinii  o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi o 
udzielenie Burmistrzowi Krobi absolutorium z tytuBu wykonania bud}etu za 2022 rok.  
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawiB powy}szą pozytywną opini�, która stanowi 
zaBącznik nr 8 do niniejszego protokoBu.   
3. dyskusja :  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:    : 
My\l�, }e wyczerpująca dyskusja przy punkcie dotyczącym Raportu o stanie Gminy, 
który mo}na powiedzieć odbyBa si� jako wst�p do tej dyskusji wyczerpaB temat. Ja tylko 
chciaBbym z tego miejsca podzi�kować Komisji Rewizyjnej za prac� podczas dziaBania 
analitycznych, które byBy prowadzone przez wszystkich czBonków Komisji w zespoBach 
kontrolnych. Ta opinia, którą Państwo stworzyli\cie i wysBali\cie do opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej pokazuje, }e ta praca byBa wykonana solidnie i zgodnie z prawem.  
GBosowano UchwaBę Nr LXI/512/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r. w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Krobi  absolutorium z tytuBu z 
wykonania budżetu Gminy Krobia za 2022 rok. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda:    
Gratuluj� Panie Burmistrzu absolutorium, które Rada Panu udzieliBa. Miejmy nadziej�, 
}e do końca kadencji ta nasza wspóBpraca i to, co sobie tutaj wspólnie zakBadamy i 
wspólnie realizujemy b�dzie nadal sBu}yć mieszkańcom, tak jak my\l�, to co robimy 
dotychczas, czego wynikiem jest dzisiejsze gBosowanie. Je}eli Pan chciaBby jeszcze 
zabrać gBos prosz� bardzo.  
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak: 
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Prosz� Państwa w imieniu wBasnym i wszystkich moich wspóBpracowników chciaBbym 
Państwu Radnym serdecznie podzi�kować zarówno za udzielenie wotum zaufania, jak 
równie} za udzielenie absolutorium z tytuBu wykonania bud}etu za rok 2022. I tak jak 
Pan Przewodniczący powiedziaB przechylam si� do tego i mam nadziej�, }e nasza 
wspóBpraca do końca kadencji dalej b�dzie tak dobrze wyglądaBa jak dotychczas, czego 
sobie i Państwu }ycz�. Dzi�kuj� bardzo. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie powoBania zespoBu do 
przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o zgBoszonych kandydatach na Bawników. 
Tym projektem uchwaBy zajmowali\my si� jako Rada podczas wspólnego posiedzenia 
Komisji. Podczas tego posiedzenia zostaBy zaproponowane osoby do skBadu tego 
zespoBu. Dwie osoby wskazane przez pana burmistrza, to jest Pani Katarzyna 
Szablewska i Pan Adam Sarbinowski oraz ze strony Rady Miejskiej to jest Pani 
Genowefa SkrobaBa, Pani Patrycja KapaBa i Pani Izabela PazoBa. Rozumiem, }e Panie 
Radne podtrzymują swoje deklaracje. Tak, dobrze dzi�kuj� bardzo. Szanowni Państwo 
otwieram dyskusj� nad projektem uchwaBy. Czy kto\ z Państwa chciaBby zabrać gBos? 
Nie widz�. 
GBosowano UchwaBę Nr LXI/513/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r. w sprawie  powoBania zespoBu do przedstawienia Radzie Miejskiej opinii o 
zgBoszonych kandydatach na Bawników. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia zasad udzielania i 
rozmiaru obniżek godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkoBach 
podstawowych, zespoBach szkolno-przedszkolnych oraz w przedszkolach i 
określenia obowiązkowego wymiaru zajęć dla nauczycieli szkóB podstawowych, 
zespoBów szkolno-przedszkolnych oraz przedszkoli niewymienionych w art. 42 
ust. 3 Karty Nauczyciela. 
W tym punkcie o zabranie gBosu prosz� Pana dyrektora Aukasza Burkiewicza. 
Dyrektor Centrum UsBug Wspólnych Aukasz Burkiewicz: 
Projekt uchwaBy porządkuje pod wzgl�dem formalnym i scala wszystkie zmiany uchwaBy 
z 2018 roku Rady Miejskiej w Krobi w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 
obni}ek godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w szkoBach i  przedszkolach oraz  okre\lenia 
obowiązkowego wymiaru zaj�ć dla nauczycieli szkóB i  przedszkola niewymienionych w 
artykule 42 ust�p 3 Karty Nauczyciela. Ta pierwotna uchwaBa byBa w mi�dzyczasie 
zmieniana przez Rad� Miejską w Krobi trzykrotnie, bo w roku 2019, 2021 dwukrotnie i w 
roku 2022. W projekcie uchwaBy te} uwzgl�dniono tak}e zapisy, które są konsekwencją 
powstania zespoBu szkolno-przedszkolnego w Pudliszkach z oddziaBami integracyjnymi. 
Warto te} dodać, }e je}eli chodzi o ten projekt uchwaBy to w stosunku do poprzedniej 
uchwaBy i zarówno tej pierwotnej jak i wszystkich zmian, które w mi�dzyczasie Rada 
Miejska w Krobi podj�Ba to tutaj je}eli chodzi o obowiązkowy wymiar godzin zaj�ć 
dydaktycznych, wychowawczych lub opiekuńczych prowadzonych przez nauczycieli 
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niewymienionych w artykule 42 ust�p 3 karty nauczyciela nie ulegają zmianie. One 
zostają na tym samym poziomie i równie} je}eli chodzi o wysoko\ć obni}ki 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zaj�ć dydaktycznych, opiekuńczych i 
wychowawczych nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w placówkach 
o\wiatowych ten wymiar te} nie ulega zmianie. W mi�dzyczasie równie} Burmistrz 
przygotowując projekt uchwaBy zwróciB si� do Związków Zawodowych funkcjonujących 
w placówkach o\wiatowych Gminy Krobia o zaopiniowanie tej uchwaBy. Związki 
Zawodowe zaopiniowaBy projekty uchwaBy pozytywnie. Dzi�kuje.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� Panu Dyrektorowi za przedstawienie projektu uchwaBy. Podczas posiedzenia 
wspólnego Komisji Rady Miejskiej Komisja O\wiaty i Spraw SpoBecznych wypowiedziaBa 
si� na temat projektu uchwaBy pozytywnie. Czy kto\  
z Państwa Radnych chciaBby na temat projektu uchwaBy zabrać dodatkowo gBos? Nie 
widz�. 
GBosowano UchwaBę Nr LXI/514/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r.  w sprawie  określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek godzin 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 
powierzono stanowiska kierownicze w szkoBach podstawowych, zespoBach 
szkolno-przedszkolnych oraz w przedszkolach i określenia obowiązkowego 
wymiaru zajęć dla nauczycieli szkóB podstawowych, zespoBów szkolno-
przedszkolnych oraz przedszkoli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 
Nauczyciela.   
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcie umowy dzierżawy. 
I o zabranie gBosu prosz� Pana Naczelnika Marcina  Krzy}ostaniaka. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Przedstawiamy projekt uchwaBy dotyczący 
wyra}enia zgody na odstąpienie obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzier}awy. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomo\ciami zawarcie umowy 
dzier}awy na okres powy}ej 3 lat wymaga zgody Rady Miejskiej. W zaBączniku nr 1 do 
niniejszej uchwaBy wymienione są to dziaBki, które proponujemy wydzier}awić  
w drodze bezprzetargowej na okres powy}ej 5 lat. Są to dziaBki poBo}one w Krobi  
o numerach 415/8, 416/2, 417/5 i 418/2. DziaBki o numerach 196/5 i 196 w SuBkowicach. 
DziaBka o numerze 211/1 w Bukownicy oraz dziaBka o numerze 10/79 poBo}ona w 
Pudliszkach. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo za przedstawienie projektu uchwaBy. Podczas posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydaBa pozytywną opini� na temat 
projektu. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos przedmiocie projektu 
uchwaBy? Nie widz� zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXI/515/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
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2023 r. w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcie umowy dzierżawy.   
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości poBożonej w gminie Krobia, obręb Domachowo. 
Ponownie oddaj� gBos Panu Naczelnikowi Marcinowi Krzy}ostaniakowi. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. UchwaBa w sprawie wyra}enia zgody na zbycie 
nieruchomo\ci poBo}onej w gminie Krobia, obr�b Domachowo. Wyra}a si� zgod� na 
zbycie w trybie przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomo\ci oznaczonej w 
ewidencji gruntów numerem 212/2 o powierzchni 995 m² zabudowanej budynkiem 
mieszkalnym oraz budynkiem gospodarczym poBo}onej w obr�bie Domachowo w 
ksi�dze wieczystej PO1Y/0033880/2. Zgodnie z miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego dziaBka przeznaczona jest pod tereny zabudowy 
mieszkaniowej, dlatego proponujemy zbycie dziaBki wraz z budynkiem w trybie 
przetargu ustnego nieograniczonego. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Panu Naczelnikowi. Podczas posiedzenia wspólnego Komisji Rady 
Miejskiej Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydaBa tak}e na temat tego projektu 
uchwaBy pozytywną opini�. Czy kto\ z Państwa Radnych dodatkowo chciaBby jeszcze 
zabrać gBos? Nie widz� zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXI/516/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości poBożonej w gminie 
Krobia, obręb Domachowo.  
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wymagań, jakie powinien speBniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpBywowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków  i transportu nieczystości ciekBych na terenie gminy Krobia. 
I ponownie prosz� o zabranie gBosu Pana Marcina Krzy}ostaniaka Naczelnika WydziaBu 
Inwestycji. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Zgodnie z rozporządzeniem Ministra Klimatu 
 i [rodowiska z dnia 16 lutego 2023 roku, które weszBo w }ycie dnia 22 lutego istnieje 
obowiązek w uchwaBach Rad Miejskich wskazania wymagań dla przedsi�biorców 
biegających si� o uzyskanie zezwolenia w zakresie opró}nienia zbiorników 
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bezodpBywowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni \cieków.               
W projekcie uchwaBy wskazano wymagania, przede wszystkim wymagania dotyczące 
wyposa}enia technicznego pojazdów asenizacyjnych. Tutaj wskazali\my na posiadanie 
homologowanego pojazdu asenizacyjnego speBniające wymagania wynikające ze 
stosownych przepisów, w szczególno\ci rozporządzenia Ministra Infrastruktury z 12 
listopada 2002 roku. Oczywi\cie pojazdy muszą być zarejestrowane oraz speBniać 
wymagania techniczne okre\lone w innych przypisach prawa. Powinny być 
oznakowane w sposób trwaBy znakami identyfikacyjnymi firmy odbierającej nieczysto\ci 
ciekBe i powinny być wyposa}one w \rodki techniczne umo}liwiające usuni�cie 
ewentualnych zanieczyszczeń powstaBych w procesie opró}nienia zbiorników 
bezodpBywowych. W zakresie bazy transportowej proponujemy wskazanie w uchwale,   
i} przedsi�biorca powinien posiadać prawo do dysponowania bazą transportową 
posiadającą teren utwardzony o wielko\ci dostosowanej do ilo\ci pojazdów 
asenizacyjnych, zabezpieczony w sposób uniemo}liwiający wst�p osobom 
nieuprawnionym. Baza transportowa powinna posiadać miejsce do mycia i dezynfekcji 
pojazdów asenizacyjnych. Powinna równie} speBniać wymagania wynikające z 
przepisów bezpieczeństwa i higieny pracy oraz przepisów przeciwpo}arowych, 
sanitarnych i ochrony \rodowiska i nie powinna stanowić ucią}liwo\ci dla osób trzecich. 
W zakresie zabiegów sanitarnych i porządkowych związanych ze \wiadczonymi 
usBugami przedsi�biorca powinien zapewnić zabezpieczenie pojazdów 
wykorzystywanych do \wiadczenia usBug przed niekontrolowanym wydostaniem si� na 
zewnątrz nieczysto\ci ciekBych. Powinien zapewnić utrzymanie nale}y tego stanu 
sanitarno-higienicznego pojazdów. Zobowiązany jest równie} \wiadczyć usBugi w 
sposób niepowodujący zagro}enia dla zdrowia i }ycia ludzi oraz \rodowiska. I 
oczywi\cie przedsi�biorca wyst�pując o uzyskanie zezwolenia powinien przedstawić 
umow�, bąd{ po\wiadczenie z danej oczyszczalni \cieków, i} mo}e \cieki do tej 
oczyszczalni odprowadzać. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo za przedstawienie projektu uchwaBy. Komisja Rolnictwa i Rozwoju 
Gminy wydaBa opini� pozytywną na temat projektu podczas wspólnego posiedzenia 
Komisji Rady. Otwieram dyskusj� na temat projektu uchwaBy. Kto z Państwa Radnych 
chciaBby zabrać gBos? Nie widz� zgBoszeń. 
GBosowano UchwaBę Nr LXI/517/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r.  w sprawie wymagań, jakie powinien speBniać przedsiębiorca ubiegający 
się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpBywowych 
lub osadników  w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 
nieczystości ciekBych na terenie gminy Krobia.   
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata 2023 – 2031. 
I o zabranie gBosu prosz� Pana Skarbnika. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak:  
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Szanowni Państwo. Dokonuje si� zmiany zaBącznika nr 1 w wyniku zmiany w planie 
dochodów i wydatków na rok 2023, limitów zobowiązań, danych uzupeBniających 
 i tym podobnych. Dokonuje si� te} zmiany zaBącznika nr 2 w zakresie nast�pujących 
przedsi�wzi�ć: Nauka Poprzez Do\wiadczanie i Eksperymentowanie, zwi�kszenie 
limitu na 2023 roku oraz Bącznych nakBadów, Krobskie Centrum UsBug SpoBecznych 
zmniejszenie limitów na zdaniach bie}ących na rok 2023 Bącznych nakBadów. 
Dodatkowo dodaje si� dwa nowe przedsi�wzi�cia związane równie} z Krobskim 
Centrum UsBug SpoBecznych pod nazwą Doposa}anie miejsca wokóB  Krobskiego 
Centrum UsBug SpoBecznych 47.000 i wyposa}enie pomieszczeń Krobskiego Centrum 
UsBug SpoBecznych 137.119 zB. Dzi�kuj� bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzi�kuj� bardzo Panu Skarbnikowi. W dniu dzisiejszym przed sesją odbyBo si� 
posiedzenie Komisji Bud}etu. Komisja w gBosowaniu wydaBa opini� pozytywną  na temat 
projektu uchwaBy. Czy kto\ z Państwa Radnych chciaBby dodatkowo zabrać gBos? Nie 
widz� zgBoszeń.    
GBosowano UchwaBę Nr LXI/518/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r. w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 
19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na 
lata 2023 – 2031. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2023. 
I ponownie oddaje głos Panu Skarbnikowi. 
Skarbnik Gminy Damian Walczak:  
Szanowni Państwo. Uzasadnienie do uchwały. Po stronie dochodów dokonujemy 
zwiększenia z tytułu sprzeda}y węgla pod preferencyjnych cenach oraz w kolejnych 
działach 607, 710, 750 do 926 dochodów na podstawie analizy wykonania bud}etu za 5 
miesięcy roku bud}etowego. W dziale 852 dochody z funduszu pomocy w artykule 13, 
mowa jest o zakwaterowaniu i tutaj z tego tytułu zwiększamy dochody, zwiększamy 
dochody na \wiadczenia rodzinne i posiłek, zwiększenia na posiłek w domu i w szkole, 
na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego. W dziale 853 dokonujemy zwiększenia 
\rodków na fundusz przeciwdziałania covid, dodatki gazowe, w dziale 855 na kartę 
Du}ej Rodziny. W dziale 900 zwiększenie z tytułu pomocy finansowej na zakup drzew 
miododajnych. Razem dochody o 160.574.057 ulegają zwiększeniu. W załączniku nr 2 
czyli po stronie wydatków dokonujemy zmniejszenia wydatków na usługach w zakresie 
melioracji. Dalej w dziale 600 przenosimy \rodki na utrzymanie dróg gminnych, 
zwiększamy \rodki na utrzymanie przystanków, w dziale 750 dokonujemy zmian 
związanych z funduszem pomocy Ukrainie, między innymi na zdjęcia i nadanie numeru 
PESEL. Przenosimy \rodki w ramach wydatków w Urzędzie Miejskim, PFRON, 
delegacje, usługi. Zwiększamy i dokonujemy zmian w planie wydatków CUW-u w 
związku z przeniesieniem do nowej lokalizacji, wyposa}eniu oraz przeniesieniu 
serwera, jak równie} zabezpieczenia \rodków na zadanie inwestycyjne w Urzędzie 
Miejskim w Krobi w zakresie zapewnienia dostępno\ci osobom ze szczególnymi 
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potrzebami do obiektów i usług administracji publicznej. Zwiększamy równie} \rodki na 
współpracę międzynarodową w ramach rozdziału 75075. W zakresie bezpieczeństwa 
zwiększamy \rodki na przegląd monitoringu, modernizacji syren alarmowych. W 
o\wiacie dokonujemy szeregu zmian związanych z klasyfikacją bud}etową w zakresie 
wydatków w szkołach i przedszkolach, w tym na wydzielenie czę\ci subwencji 
o\wiatowej na zadania z zakresu pomocy uczniom wymagających stosowania 
specjalnych metod nauczania. Dokonujemy zwiększenia w SP Krobia na prace 
związane z zielenią, w SP Pudliszki na informatyzację lokali przedszkola oraz usługi 
archiwalne, SP Niepart wpłata dla Edukacyjnego Związku Międzygminnego na zadanie 
inwestycyjne związane z przyłączem kanalizacji sanitarnej. W dziale 852 dokonujemy 
zwiększeń z tytułów zmian z funduszu pomocy oraz na posiłek w domu i w szkole, na 
podstawie pisma od Wojewody Wielkopolskiego. W dziale 853 zwiększamy \rodki na 
zadania z funduszu covid, na dodatki gazowe, zmiany w klasyfikacji bud}etowej w 
zakresie KCU-su oraz wyodrębniamy nowe zadania inwestycyjne, o czym była mowa 
przy okazji Wieloletniej Prognozy Finansowej. W dziale 900 zwiększamy wydatki na 
utrzymanie zieleni i wydatki na przytulisko. Zmniejszamy z kolei \rodki na zadaniu 
dotyczącym o\wietlenia drogowego na drogach w Krobi. W dziale 921 zmiany w 
zakresie klasyfikacji bud}etowej dotyczą organizacji spotkań na terenie sołectw w 
ramach propagowania idei samorządowej. Dokonujemy zmniejszenia dotacji dla 
organizacji pozarządowych w ramach niewykorzystanych \rodków. W dziale 926 
dokonujemy zmniejszenia na zakupach w ramach placów zabaw, zmniejszenia \rodków 
na dotacjach dla organizacji pozarządowych w związku z niewykorzystaniem \rodków. 
Równie} kwotę wydatków zwiększamy o kwotę 160.574,57 zł w wyniku czego nie 
zmienia nam się deficyt. Załączniki nr 3 do 8 są konsekwencją w zakresie zmian 
dochodów i wydatków i dokonano równie} zmiany w zapisach paragrafu 5 w związku z 
błędem, który pojawił się podczas uchwały z dnia 18 maja 2023 roku, a błąd ten 
dotyczył {le ustalonego limitu zobowiązań z zaciąganych kredytów i po}yczek  oraz 
emitowanych papierów na pokrycie występującego w ciągu roku przej\ciowego deficytu 
bud}etowego. Szanowni Państwo do projektu tej uchwały przedstawiamy 
autopoprawkę. Autopoprawka dotyczy po stronie dochodów zwiększenia o kwotę 3.600 
na zadania zlecone w zakresie administracji rządowej, konserwacją ksiąg Stanu 
Cywilnego oraz w ksiąg meldunkowych oraz zwiększenia dochodów z funduszu pomocy 
na zadania o\wiatowe w kwocie 34.041 zł. Po stronie wydatków dokonujemy równie} 
zwiększenia odpowiednio o kwotę 3.600 i o 34.041, a ponadto dokonujemy w dziale 754 
zmiany klasyfikacji bud}etowej, to są dotacje dla OSP w kwocie 4400 zł, zmniejszamy 
na zakupach, dotacja dotyczy młodzie}owych i dziecięcych dru}yn po}arniczych i 
sfinansowania poprzez dotacje udziału w obozach szkoleniowych. W dziale 900  z kolei 
dokonujemy zwiększenia na zakup i monta} zbiornika bezodpływowego na \cieki przy 
budynku komunalnym w Potarzycy. [rodki pochodzą w kwocie 25.000 ze zmniejszenia 
wydatków na zadaniach inwestycyjnych związanych z o\wietleniem ulicznym. Te 
zmiany powodują z kolei konieczno\ć poprawki i korekty załączników 3, 4, 4a, 4b, 6a i 
6b oraz 7. Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Skarbniku za przedstawienie projektu uchwały oraz 
autopoprawki. Szanowni Państwo przed posiedzeniem sesyjnym odbyło się 
posiedzenie Komisji Bud}etu, podczas którego Komisja Bud}etu wydała opinię 
pozytywną na temat samego projektu uchwały oraz na temat autopoprawki. Czy kto\ z 
Państwa Radnych chciałby jeszcze dodatkowo zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę 
zgłoszeń. 
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GBosowano UchwaBę Nr LXI/519/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 czerwca 
2023 r.  w sprawie zmiany uchwaBy budżetowej Gminy Krobia na rok 2023. 
Wyniki gBosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJ� SI�: 0, BRAK GAOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy GaB�zewski, SBawomir Gembiak, Maciej 
Jakubczak, Grzegorz Jesiak, Patrycja KapaBa, Jan MikoBajczak, Roman Olejniczak, 
Izabela PazoBa, Krzysztof Perdon, Genowefa SkrobaBa, Renata Szulc, Marian 
Toporowicz, Leszek WBodarczyk 
 
17. Wolne gBosy i wnioski. 
W pierwszej kolejno\ci czy kto\ z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Proszę 
bardzo Radny Grzegorz Jesiak proszę Panie Radny mo}e mikrofon, bo to jest 
transkrypcja. 
Radny Grzegorz Jesiak: 
Ja mam pytanie do Pana Naczelnika. Czy mo}na by było usunąć oznakowanie, }e 
Rynek jest zamknięty, bo są tam takie po prostu znaki na boku miasta gdzie\ jeszcze, 
które w błąd wprowadzają kierowców. Drugie pytanie. Wyje}d}ając z ulicy Mickiewicza 
zauwa}yłem dzisiaj wła\ciwie, }e to lustro w ogóle nie spełnia swojej roli, jest pęknięte i 
w ogóle nie widać po prostu nadje}d}ających pojazdów. |eby to mo}na było 
ewentualnie wymienić na całkowicie nowe. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo rozumiem, }e to było zgłoszenie sytuacji nie wymagające dodatkowych 
jakich\ wypowiedzi. Czy kto\ z Państwa Radnych jeszcze? Nie widzę. Czy kto\ z 
Państwa z sali chciałby zabrać głos? Proszę bardzo Pan Marian Kaczmarek proszę do 
mównicy podej\ć. 
Mieszkaniec Krobi Pan Marian Kaczmarek: 
Dzień dobry. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Przyszli\my tutaj, aby  
w punkcie wolne głosy i wnioski przedstawić wa}ną sprawę dla nas, ale tak}e i dla 
społeczeństwa Krobi. Jest ze mną Pani Alina i Geniu Bojański, Daria Twardowska. Ja 
reprezentuję M3kaczmarek, a dotycząca punktu zbierania odpadów przy ulicy 
Mickiewicza 23 w Krobi, to jest bezpo\rednio przy skrzy}owaniu z sygnalizacją \wietlną 
przy drodze krajowej 434, gdy} wyczerpali\my wszystkie mo}liwo\ci rozmów z 
burmistrzem. Sytuacja dotycząca wydania decyzji \rodowiskowej uwarunkowań na 
utworzenie punktu zbierania odpadów toczy się ju} od dłu}szego czasu. Ostatnio w 
dniu 18 listopada 2022 roku została wydana przez burmistrza decyzja o 
\rodowiskowych uwarunkowaniach, zgoda na realizację nowego przedsięwzięcia, które 
zaskar}yli\my do SKO w Lesznie i decyzją Samorządowego Kolegium Odwoławczego 
w Lesznie została uchylona. Dopiero po naszej interwencji i dogłębnej analizie 
wszystkich dokumentów SKO uchyliło decyzję burmistrza  
i uznało ją za nieskuteczną. Czyli brak naszej interwencji dzisiaj by\my mieli wysypisko 
pod domem Pani Aliny. Szanowni Państwo jako bezpo\redni sąsiedzi wyra}amy 
stanowczy sprzeciw wobec planowanego punktu zbierania odpadów przy ulicy 
Mickiewicza 23. Na terenie działki 169/6, bezpo\rednio graniczącym z planowanym 
przedmiotowym przedsięwzięciu znajduje się niepubliczny }łobek, niedawno 
wybudowany przez nas oddany, zasiedlony. Planowana działalno\ć polega na 
zbieraniu, segregacji i cięciu odpadów metalowych w bezpo\rednim sąsiedztwie 
przebywających tam dzieci i będzie miało druzgocący wpływ na potrzebną ciszę i 
spokój znajdujących się tam dzieci. Pragniemy zaznaczyć, i} planowana inwestycja 
generować będzie hałas, a wskazane w opracowaniu przez inwestora rozwiązania 
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redukujące hałas w postaci płotu w wysoko\ci 3 metrów uwa}amy za absurd. 
Dodatkowo pragniemy zaznaczyć, i} inwestor wykorzystuje niezgodnie z przepisami 
zjazd z działki do obsługi przedsiębiorstwa bezpo\rednio oddziaływując na 
skrzy}owanie i przej\cia dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej i powiatowej. 
Pragniemy te} zaznaczyć, i} do zadań burmistrza nale}y wydawanie decyzji 
\rodowiskowych w sposób rozsądny i racjonalny, nie negujemy tego. Teren, którym 
objęta jest planowana inwestycja znajduje się w centrum miasta, które winno być 
chronione przed mogącymi miasto działania na okolice i same miasto działania.  
Jednocze\nie 18 maja Szanowna Rada podjęła uchwałę 506 o zmianie studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia 
i 6 czerwca 2023 roku gmina wyło}yła do publicznego wglądu projekt miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru poło}onego w Krobi w rejonie ulic 
Zachodnia, Poniecka, Sobieskiego, Mickiewicza, Korczaka, czyli to jest fyrtel, który nas 
boli, oraz drogi wojewódzkiej, w którym przewiduje się w znaczącej większo\ci teren 
pod zabudowę mieszkaniową, co uwa}amy, }e umiejscowienie składowiska, ja to 
nazywam wysypiska, koliduje z zało}onymi planami przestrzennymi. Zatem mając na 
uwadze powy}sze prosimy o bezwzględne zajęcie się tą sprawą Szanowną Radę, gdy} 
wyczerpali\my ju} wszystkie mo}liwo\ci rozmów z Burmistrzem i wnosimy o odmowę 
wydania decyzji \rodowiskowej i jednocze\nie zamknięcie tego tematu na zawsze. 
Dziękuję serdecznie. Panie Przewodniczący jeszcze Pani Alina dopowiedziałaby pewne 
rzeczy. Dziękuję serdecznie. Panie przewodniczący w formie pisemnej zło}ę to pismo 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Proszę bardzo. Wła\nie chciałem o to prosić }eby to wpłynęło w formalnie. Prosiłbym 
do mikrofonu. 
Pani Alina Bojańska mieszkanka Krobi: 
Szanowna Rado, Szanowny Burmistrzu. Moja sprawa toczy się faktycznie od 6 lat. 
Byli\my pierwszy raz zgłosić interwencję w sprawie, }e sąsiedzi nasi wypalają kable. 
Oczywi\cie Gmina nie zareagowała na to, powiedziała, }e nie ma pieniędzy, nie ma 
funduszy na to, }eby zbadać, przeprowadzić analizę popiołu. Pojechali\my do Leszna 
do ochrony \rodowiska i pani była po prostu zdziwiona jak nas potraktowano. Chciałam 
dopowiedzieć równie}, }e od samego początku naszej interwencji jeste\my traktowani 
jak intruzy. Tak Szanowny Burmistrzu. Tyla pism ile }e\my napisali. Na początku nie 
dostawiali\my }adnej odpowiedzi. Nie było odpowiedzi. Potem jak się sprawa ruszyła 
zaczęli\my dostawać odpowied{. Ostatnia sprawa gdzie był taki hałas, ja mogę 
powiedzieć najwięcej, bo ja tam mieszkam. Przeładunek, rozładunek, są kupione dwa 
samochody potę}ne, tam chyba stoi cztery albo pięć kontenerów. To wszystko było 
zeszłego roku naprawiane, cięte, wycinali, bo to wszystko stare. Proszę? Tak to 
wszystko było stare. Spawarkami to wszystko cięli. Był taki hałas, był taki smród. A 
poza tym przecie} to jest zagro}enie po}arowe. My\my to zgłosili na Policję. 
Przyjechała Policja i nam powiedziała, my tu nic nie mamy to szukania, to jest ochrona 
\rodowiska od tego, my się na tym nie znamy. My po prostu nie wiedzieli\my,  gdzie 
mamy się z wszystkim udać. Ostatnia sprawa. Zgłosiłam do ochrony \rodowiska do 
Gostynia, do ochrony \rodowiska do Krobi, ju} powstał }łobek, zaczęli się chyba  
obwiać czego\, nie wiem, bo zrobiło się znacznie ciszej. Wprowadzili ten du}y 
samochód na podwórko, na wje{dzie postawili drugi samochód z kontenerem. Mam 
nawet zdjęcia. Przeładowali to wszystko leciało na dół, te druty, bo to siatka. Na jakiej 
podstawie, zgłosiłam do gminy, rozmawiałam, nie wiem jak ta pani się nazywa i 
poprosiłam, }eby przyjechała. Powiedziała, }e nie.  Zadzwoniłam do Gostynia. Nie 
wiem czy Gostyń zadzwonił do Krobi. W ka}dym bąd{ razie przyjechała pani na 
kontrolę. Stwierdziła, }e chodzi wózek tak gło\no, tak \mierdzi, bo to jest wszystko 
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stare. Czasem chodzi 20 minut bez niczego, on po prostu chodzi bo trzeba podnie\ć 
całą klatę, }eby to wyłączyć bo to jest popsute wszystko. My mieszkamy w najbli}szym 
sąsiedztwie, to jest  koło mojego podwórka i my to wysłuchujemy w dzień, dzień. Ale 
teraz tak jeszcze do tej sprawy. Przyjechała ta pani. Poszłam potem po dokumenty do 
gminy, bo faktycznie się działo i pytam się, }e chciałabym przeczytać tą notatkę z 
kontroli. Ona mówi, }e ona nie musi }adnej notatki sporządzać ze względu na to, }e to 
nie była zapowiedziana kontrola. Proszę mi wytłumaczyć co to jest zapowiedziana 
kontrola? Co to jest kontrola? Na kontrolę się jedzie po to, }eby sprawdzić i nie ma 
notatki słu}bowej. A rozładowywał prawdopodobnie miał 11 ton na kontenerze. Pani 
powiedziała mi tak, miał w komputerze pozwolenie na rozładunek, czy na przewo{, na 
wytwarzanie \mieci. Co rozumiemy pod pojęciem wytwarzanie \mieci? Bo ja nie wiem 
co pod tym pojęciem rozumieć wytwarzanie \mieci. To nie było 5 ton. Dzwonię z 
powrotem do ochrony \rodowiska do Gostynia, pytam się Pani, odezwała się Pani 
geolog i mówi tak. Ja mówię co to jest, bo ma zezwolenie, pokazał w komórce 
pracownikowi z Krobi, }e mo}e rozładowywać, czy przeładowywać do 5 ton. Ona mówi 
proszę panią, ale ze strony starosty on nie otrzymał takiego pozwolenia. A wiem, }e 
mo}e wydać albo starosta albo marszałek. I na razie nie wiem nic. I ciągle robią to 
samo, nie boją się nikogo. A jeszcze chciałam dopowiedzieć o tym dobrym imieniu. Są 
tu nauczyciele, którzy znają ich, wiedzą co to są za gagatki. Mę}a pobić chcieli pod 
DINO. Drugi przyszedł i mówi tak, mogę się wyrazić są tu wszyscy doro\li. Niech mi 
tylko wyłączy prąd to ma pazury poucinane, jak nie ja, to moi ludzie. No do czego my, 
do czego my dochodzimy. Mieszkam tam 70 lat i tu proszę się wypowiedzieć. Ja nie 
mam się do kogo zwrócić. My się ju} boimy, my się po prostu boimy. Bo tam jest, ju} 
nie chcę mówić co się tam dzieje. Prądu nie mają, prąd mają od nas. Oni nawet no to 
nie mają nic. To jest to infrastruktura. Ten hałas, samochody nie robią hałasu, hałas 
mamy ju} od strony obwodnicy. Dołó}cie nam jeszcze złom, to jest po prostu nie do 
wytrzymania. No nie, no nie da się. Ze strony Mickiewicza wszystko jedzie przed 
naszym domem staje, tiry, nie tiry. [ciany zaczynają pękać i jeszcze on z takim 
obcią}eniem Wyobra}acie sobie taki kontener metali. Przecie} to jest cię}ar. Pytam się 
mę}a, on mówi tam mo}e być 20 ton na tym samochodzie. I on wje}d}a na takie 
krawę}niki. Gdzie mamy się z tym zwrócić? Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Tak proszę bardzo. 
Pan Adam Kluczyk: 
Witam serdecznie. Kto mnie nie zna to Kluczyk Adam, „Brukpol”. Trzy krótkie słowa. 
Tak naprawdę nie znam specyfiki prowadzenia działalno\ci sąsiada. Na razie mi ono 
nie przeszkadza. Natomiast prawda jest taka, }e tam są dzieci w }łobku, du}o dzieci. 
Od wrze\nia pięćdziesięcioro dwoje. W drugim budynku pana Kaczmarka powstanie 
prawdopodobnie na 99,9 przedszkole, równie} moje. Dlatego ja nie chciałbym sytuacji 
takiej, która wiadomo pani sąsiadka, która mieszka boryka się z tym problemem od 
jakiego\ czasu. Natomiast ja tu jestem \wie}y, tak, na tym rynku. Natomiast 
pamiętajmy, }e mówimy o dzieciach, bardzo małych dzieciach, które niektóre tak 
naprawdę dzisiaj mamy, jeste\my uczuleni, mamy alergię na wszystko. Nie chciałbym 
takiej sytuacji, }e prowadzenie działalno\ci, oczywi\cie nie mam do tego, }e kto\ 
prowadzi działalno\ć, jak najbardziej niech się wszyscy rozwijają. Nie chciałbym takiej 
sytuacji, }e który\ z rodziców, albo nie wiem dzieci nie pobędą na placu zabaw, które 
powstanie tak naprawdę z tyłu za tym budynkiem. Będzie on placem zabaw zarówno 
dla }łobka, }łobek nie musi mieć placu zabaw, ale będzie miał, bo jest inny. Dlatego te} 
pod przedszkole to robię. Nie chciałbym sytuacji, }e przykładowo powstaje płot 3 
metrowy, budynek mamy, wiemy jakiego koloru, koloru grafitowego. Dzisiaj to 
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ewidentnie widać i czuć na skórze, przyciąga słoneczko, zresztą dobrze wiemy, to 
ka}dy wie, }e ka}dy ciemny kolor przyciąga. Potem to ciepło się akumuluje. Je}eli by 
na przykład powstał, bo takie mnie doszły słuchy, nie wchodziłem w szczegóły, 3 
metrowy płot, który to ładowałby tak naprawdę taką skrzyneczkę, taki azyl, gdzie nie 
chciałbym przebywać osobi\cie, a tam mają być dzieci. Tak}e tylko mo}na zwrócić na 
to uwagę, }e nie chciałbym po prostu mieć sytuacji takiej, }e rodzic do mnie przyjdzie i 
powie, }e mu jedno, drugie, trzecie dziecko powiedziało, }e mamo, tato tam się nie da 
wytrzymać, a dlaczego, bo jest 3 metrowy płot. No i mnie doszły mnie słuchy, }e ma być 
3 metrowy płot. Czy taki będzie nie wiem, bo 3 metrowy płot tak naprawdę z tego co 
wiem wymaga pozwolenia na budowę. No i tutaj te} tak naprawdę  gdzie\ tam 
pozwolenie na budowę wiadomo, }e przy wydaniu tej decyzji o budowie tego obiektu 
nie decydowało Starostwo, tak. Ale proszę zaznaczyć jedną rzecz, o budowie płotu 3 
metrowego będzie decydować. A ja mam du}o znajomo\ci. Dziękuję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Proszę Pani jeszcze, proszę do mikrofonu. 
Pani Alina Bojańska mieszkanka Krobi: 
Za naszej strony te} powstał płot, my\my postawili płot betonowy, to obok postawili płot 
metalowy ze starej blachy z odzysku. Powycinane gwiazdki nam ponaklejali 
i plastry, jest 3 metry. U nas w ogrodzie zrobiła się po prostu patelnia i nie ma tam 
wcale cyrkulacji powietrza. Proszę przyj\ć dzisiaj. Blacha się tak nagrzewa, a dalej 
zrobili nie wiem co to jest, regał czy co\ takie jeszcze wy}sze, }eby po prostu nas nie 
było widać i }eby\my my ich nie widzieli. A ja jak chcę ich zobaczyć to zawsze zobaczę. 
No bo ja nie będę tego ukrywać. |eby cokolwiek powiedzieć, to trzeba to widzieć. I 
teraz tak, prawdopodobnie on dostał od burmistrza pozwolenie na postawienie tego 3 
metrowego płotu z tego metalu. Tak przynajmniej w nadzorze budowlanym nam 
powiedzieli, }e burmistrz dał mu pozwolenie na postawienie takiego płotu. Przyniósł 
nam wszystkie dokumenty w nadzorze budowlanym i faktycznie. Nie wiem czy tak 
mo}na bez mojej wiedzy. Chyba o swoim mogę tylko ja decydować. No nie wiem jak 
burmistrz się do tego odnosi? 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Ja my\lę wie Pani, }e za chwilę pan burmistrz odniesie się tutaj do tych spraw, które 
padły, więc proszę poczekać teraz na odpowied{. Tak jeszcze jedna Pani ad vocem. 
Tak proszę bardzo w uzupełnieniu. 
Mieszkanka Krobi:  
Szanowni Państwo. Oczywi\cie popierając wniosek moich poprzedników chciałabym 
poruszyć jeszcze jeden temat. Mieszkam na ulicy Adama Mickiewicza 24a. Jest to 
skrzy}owanie dróg Adama Mickiewicza i Korczaka. Jest tam tak zwany skwerek  
i chciałabym wiedzieć jaki gmina ma zamiar, jakie ma cele w stosunku do tego skwerka, 
poniewa} na dzień dzisiejszy jest to publiczna toaleta i \mietnisko, a zarazem chwasty, 
które tam rosną przewy}szają mój wzrost. Nie wiem czy chcieliby Państwo mieszkać w 
takim miejscu gdzie co sobotę praktycznie muszę poganiać kogo\ ze spodniami w dole, 
}eby nie sikał mi pod oknem. Nie jest to kulturalne, nie jest to przyjemne i pachnące 
przede wszystkim. Szanowni Państwo, mieszkając pomiędzy złomowiskiem, które 
aktualnie powstaje, od paru lat ju} trwa batalia na ten temat, a publiczną toaletą i 
skwerkiem, gdzie nic nie jest robione, a kilka lat temu przypomnę, bo większo\ć z 
Państwa na pewno nie wie wystosowałam pismo do naszej Gminy z propozycją nabycia 
tego skwerka za opłatą. Nie dostałam odpowiedzi. Na sesji zostało stwierdzone, }e 
takie tereny zielone są w naszej gminie potrzebne i mieszkańcom przede wszystkim do 
relaksu. Bardzo proszę wytłumaczyć mi jak w takim miejscu kto\ ma się zrelaksować.  
Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Rozumiem, }e wyczerpali\my tak Państwa strony osoby chętne. 
Proszę bardzo Panie Burmistrzu. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak: 
Będę musiał stać bokiem do Państwa, bo nie lubię stać tyłem, więc proszę te} mi to 
wybaczyć. Szanowni Państwo Radni, Drodzy Mieszkańcy. W kwestii sprawy, którą 
przed chwilą poruszyli\cie przedstawię Szanowni Państwo najwa}niejsze decyzje, które 
zostały do dnia dzisiejszego podjęte. Panie Kaczmarek, bo wspomniał Pan, }e w liczbie 
mnogiej Pan się wypowiedział, to rozumiem, }e te} za osoby, które dzisiaj przybyły na 
tą sale, }e wyczerpali\my mo}liwo\ć rozmów. Ja informuję Szanowni Państwo, }e ja 
nie wyczerpałem mo}liwo\ci rozmów z Państwem, tak jak z ka}dym innym 
mieszkańcem, klientem, cały czas jestem otwarty na dialog. Tylko Szanowni Państwo 
pozwólcie, }e te} odniosę się do konkretnych faktów, tak i Szanowni Państwo 
przepisów prawa na podstawie, których chcę, czy nie chcę, muszę działać. Bo to 
Szanowni Państwo jest wa}ne. Poniewa} Pan Kaczmarek mówił o kwestii rozsądku, 
kwestii racjonalno\ci, kwestii ekonomii. Szanowni Państwo organ wykonawczy jakim 
jest wójt, burmistrz, prezydent przede wszystkim działa na podstawie i w granicach 
prawa. Tak dzisiaj o tym te} na tej sesji absolutoryjnej dzisiaj du}o czasu mówili\my. 
Decyzja \rodowiskowa, będę mówił w skrócie, o decyzji, która została wydana, na ten 
moment postępowanie cały czas trwa. Szanowni Państwo do 14 lipca mam czas, }eby 
wydać ponowną decyzję zgodnie z decyzją Samorządowego Kolegium Odwoławczego 
w Lesznie, gdzie sprawa została Szanowni Państwo przekazana mi do ponownego 
rozpatrzenia z uwagami natury takiej, czy formalnej do przedmiotu, czy raportu, czy 
innych uwag do inwestora. Szanowni Państwo cały czas trwa postępowanie 
administracyjne, strony postępowania, czę\ć z tych stron dzisiaj jest na sali, otrzymało 
zawiadomienie przed wydaniem decyzji. Więc Szanowni Państwo decyzję podejmę do 
14 listopada Panie Kaczmarek, więc ja w powtórzę, mogę dokończyć, ja Panu nie 
przerywałem. Ja nie wyczerpałem Szanowni Państwo mo}liwo\ci rozmów, więc nie 
chciałbym Szanowni Państwo, }eby\my w taki sposób rozmawiali. Od 2006 roku te} 
działam i staram się naprawdę z mieszkańcami rozmawiać. I teraz pozwólcie Państwo, 
}e przedstawię najwa}niejsze te} jakby odniesienia do tego te} na gorąco Szanowni 
Państwo, bo decyzja, która była wydana miała ponad 70 stron. Z tego co pamiętam 75 
stron miała decyzja \rodowiskowa, więc nie sposób dzisiaj na sesji, a te} uwa}am nie 
ma wszystkich stron postępowania odnie\ć się do cało\ci tej decyzji. Ale najwa}niejsze 
Szanowni Państwo fakty są takie, }e wydając decyzję gdzie ustaliłem, tak zgadza się 
ustaliłem dla tego wniosku inwestora, które dotyczyło utworzenia punktu zbierania 
odpadów przy ulicy Mickiewicza jest konkretny adres wskazany, punktu zbierania 
odpadów, a tu jest mowa o wysypisku. Szanowni Państwo, to jest kwestia zawsze 
dyskusji co to jest, ale ja mówię o faktach jak przedstawiał się wniosek inwestora, jak  w 
tej decyzji \rodowiskowej  brzmiała ta moja odpowied{, czyli ustalenie tych warunków. 
Szanowni Państwo, burmistrz, wójt czy prezydent wydając decyzją \rodowiskową musi 
się opierać na wielu przesłankach i na wielu uzgodnieniach. Przede wszystkim jako 
pierwsze brałem pod uwagę uchwałę Rady Miejskiej w Krobi z 2006 roku, Panie 
Kaczmarek, czyli jeszcze z poprzedniej kadencji w kontek\cie zapisów, które 
przynajmniej w tej uchwale się znalazły. Rada Miejska podjęła decyzję o tym, }e dla 
czę\ci miasta Krobia, to jest tak zwana czę\ć Krobia Centrum Zachód, gdzie te} są 
zlokalizowane te ulice Mickiewicza, Korczaka, Sobieskiego, Zachodnia została 
przewidziana zabudowa jednorodzinna mieszkaniowa i zabudowa usługowa. Czyli w 
2006 roku na wniosek ówczesnego Burmistrza Krobi Rada Miejska podjęła tą uchwałę, 
gdzie były przewidziane ju} usługi, tak usługi. I Szanowni Państwo ten miejscowy plan 
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to dzisiaj funkcjonuje i obowiązuje. To co Pan Kluczyk powiedział, cieszymy się, }e 
powstał }łobek, tak to bardzo się cieszę na te plany i my\lę, }e wszyscy Państwa 
Radni, czy rodzice i opiekunowie najmłodszych naszej pociech, }e jest w planie budowa 
zakładanie publicznego przedszkola te} w oparciu o ten plan. Więc Szanowni Państwo 
czasami te} nie mo}na wylać dziecka z kąpielą, taki zapis powstał w 2006 roku. Tam 
nie było doprecyzowania je\li chodzi o te usługi, }e wykluczamy tak zwane 
przedsięwzięcia, które mogą znacząco oddziaływać na \rodowisko. Więc Szanowni 
Państwo ten plan powszechnie obowiązuje do dzisiejszego dnia, do dzisiejszego roku. 
Więc Szanowni Państwo jest bardzo wa}na informacja, tak bardzo wa}na informacja w 
oparciu o ten plan do dzi\ funkcjonują w tej czę\ci miasta inne przedsiębiorstwa i 
osoby, które prowadzą inną działalno\ć gospodarczą chcą się dalej rozwijać, chcą 
przenie\ć nawet czę\ć swojej działalno\ci gospodarczej na przykład na ulicę 
Zachodnią. Więc Szanowni Państwo te} zawsze staramy się wywa}yć to dobro 
mieszkańców. Zgadzam się Szanowni Państwo, }e czasami nie mo}na podjąć decyzji, 
która zadowoli wszystkich. Ja nie działam Państwo Bojańscy, drodzy Państwo, drogie 
Panie, Panie Kaczmarek przeciwko wam, tylko musze się odnie\ć Szanowni Państwo 
do powszechnie obowiązujących przepisów. Więc jeszcze raz powtórzę, ta decyzja 
\rodowiskowa  ona nie jest decyzją uznaniową burmistrza, bo ma takie widzimisię, tylko 
odnosi się Szanowni Państwo do konkretnych przepisów prawa. Jeszcze krótko, bo te} 
nie chcę Państwa zagadać absolutnie. Kwestia Szanowni Państwo uzgodnień. Jak 
doskonale wszyscy wiemy, wydając decyzję \rodowiskową muszę uzgodnić  to między 
innymi z Regionalną Dyrekcją Ochrony [rodowiska, Sanepidem czy z Wodami 
Polskimi. Szanowni Państwo i te uzgodnienia zostały tutaj jak przy ka}dej procedurze 
zachowane i Szanowni Państwo jak doskonale te} wiecie te opinie były pozytywne. Tak 
więc Szanowni Państwo te organy, które co do zasady znają się lepiej ode mnie, lepiej 
od Państwa na kwestiach dotyczących \rodowiska czyli pracują tam eksperci, którzy 
mierzą, analizują raport \rodowiskowy, który musi załączyć inwestor. Oceniają 
potrzebę, ocenę oddziaływania na \rodowisko. Szanowni Państwo to są eksperci, 
osoby które skończyły odpowiednie szkoły i oni muszą to zmierzyć to co inwestor w tym 
wniosku zapisze, czy Szanowni Państwo to mo}e wła\nie oddziaływać na \rodowisko i 
mo}e działać przeciwko mieszkańcom. Kwestia hałasu, kwestia odoru, do tego te} się 
Państwo podnosili, to jest oceniane. Ja w oparciu o ten materiał dowodowy muszę 
Szanowni Państwo podjąć decyzję. Ta decyzja była dla mnie te} bardzo, trudna do 
podjęcia. Czy Państwo chcą w to wierzyć czy nie ja mówię teraz za siebie i Państwu to 
mówię jak ka}demu mieszkańcowi zawsze otwarcie prosto w oczy. To była bardzo 
trudna decyzja Szanowni Państwo, którą musiałem podjąć. Ale ja nie mogłem tak jak 
dzisiaj Radni głosują mogą się wstrzymać od głosu. Ja Szanowni Państwo decyzję 
mogę podjąć albo się zgadzam i ustalam te warunki, albo nie ustalam. I te} miałem na 
względzie wiele aspektów, które w tej decyzji tak jak powiedziałem 75-stronicowej są 
zawarte te} brałem pod uwagę orzeczenia sądów administracyjnych, które te} zgadzają 
się z zapisem wła\nie tego planu z 2006 roku, }e je}eli jest dopuszczona Szanowni 
Państwo mo}liwo\ć \wiadczenia usług to ja nie mogę w przypadku tego wniosku 
inwestora, gdzie nie mam innych ograniczeń wynikających z planu Szanowni Państwo 
nie ustalić tej decyzji \rodowiskowej. Więc mówię, }e tu Szanowni Państwo jest 
interpretacja w taki sposób, mówię o tym pierwszym etapie, teraz będziemy mówić o 14 
listopada, tak o 14 lipca, przepraszam, o tym drugim etapie, ale Szanowni Państwo taką 
decyzję podjąłem w my\l tego, }e moim zdaniem inwestor jak najbardziej ma mo}liwo\ć 
prowadzenia tej działalno\ci gospodarczej w zakresie utworzenia punktu zbierania 
odpadów, bo Szanowni Państwo tak brzmi pełna nazwa tego przedsięwzięcia. Więc 
tutaj Szanowni Państwo te} apeluje o to, }eby\my te} wiedzieli o tym jakimi 
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przesłankami musi się Burmistrz kierować. Szanowni Państwo te} jest obwieszczenie. 
Obwieszczamy wszystkim mieszkańcom o tym jakie są przedsięwzięcia na terenie 
gminy Krobia, w tym wypadku ulicy Mickiewicza jakie aktualnie się odbywają. 
Mieszkańcy się mogą te} Szanowni Państwo wypowiedzieć. My te} rozmawiamy, nie 
chowany czego\ pod dywan. To te} Szanowni Państwo proszę o tym o tym pamiętać. 
Więc kwestia tego hałasu, Naczelnik   te} uzupełni jeszcze moją wypowied{ na gorąco 
dzisiaj. Bo te} Szanowni Państwo te} jest zapis z sesji, my te} się odniesiemy do tych 
konkretnych Państwa pytań, które dzisiaj te} nie sposób szczegółowo tak na nie 
odpowiedzieć. To nie jest tak, }e nie chcemy, tylko powiem, }e szczegółowo do tych 
pytań się odniesiemy. Oczywi\cie mo}emy się spotkać, jak najbardziej, bo się 
spotykamy bardzo często. Szanowni Państwo te} w kwestiach hałasu, to te} 
przekazali\my sprawę do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. Je}eli jest taka 
konieczno\ć, to przekazuje ono sprawę do Wojewódzkiej Inspekcji Ochrony [rodowiska 
w Lesznie, No jest Szanowni Państwo gruba teczka sprawy, która te} odnosi się na 
Państwa czy telefony czy maile czy pisma. Czasami te} je}eli nie było jakie\ 
odpowiedzi, to te} muszę to zweryfikować i odnie\ć się do konkretnego po prostu 
przypadku. Ale zrozumcie, }e dzisiaj tego nie będę mógł zrobić. Na tyle co będzie mógł 
i pamięta tą sprawę konkretnie Pan Naczelnik, to jeszcze postara się tą moją 
wypowied{ uzupełnić. Więc tyle Szanowni Państwo chciałem powiedzieć jakby rzeczy 
najwa}niejszych. Kwestie Szanowni Państwo tirów. Pojawiły się tiry od ulicy 
Mickiewicza, to jest jakby inna sprawa. Za chwilkę będzie zmiana organizacji ruchu i te 
tiry te} nie wjadą z obwodnicy na ulicę Mickiewicza. Tylko będą mogły wje}d}ać tiry, 
samochody cię}arowe, czy ciągniki, które będą doje}d}ały do posesji albo 
zaopatrzenia. To tak więc te} tak gwoli wyja\nienia na Pani pytanie. Kwestia płotu, to 
te} Naczelnik jeszcze je}eli będzie na dzisiaj miał wiedzę, to te} tutaj się odniesie. Co 
do tego skwerku. Szanowna  Pani, sprawdzimy jutro rano jak wygląda kwestia tego 
skwerku, czy tam jest toaleta, czy jest \mietnisko. Dzisiaj to Pani zgłasza, więc się do 
tego ustosunkujemy. Ale Szanowni Państwo te} nam zale}y, }eby te} te tereny, które 
są wła\nie w takich urokliwych miejscach jak wła\nie na skraju, na skrzy}owaniu ulicy 
Jana III Sobieskiego, Korczaka czy Mickiewicza, }eby te} były terenami zielonymi. Nie 
będę oceniał naszej działalno\ci, od tego są Państwa jako mieszkańcy, ale powiem, }e 
staramy się }eby tutaj tych terenów zielonych, terenów zadbanych nam te} przybywało. 
Mamy du}o pracy do wykonania, się te} zgadzam, ale to te} nie jest tak, }e my nie 
chcemy, nie wiem, przekazać czego\ w darowi{nie, czy sprzedać mieszkańcom. 
Staramy się zawsze i\ć zgodnie z oczekiwaniem mieszkańców, ale czasami niektóre 
zadania Szanowni Państwo uwa}amy, }e powinni\my dalej je realizować jako 
samorząd, na przykład w przypadku tych terenów zielonych. Więc ja Szanowni Państwo 
tyle na gorąco, }eby te} Państwo Radni mogli odnie\ć się do tego, co Państwo 
przedstawili. Szanowni Państwo, cały czas jeste\my w trakcie postępowania 
administracyjnego, gdzie te} biorą w nim w tym udział inne strony postępowania. Ja 
uwa}am, }e nie mogę za szczegółowo wchodzić w konkretne wyja\nienia na ten 
moment, ale my\lę, }e do najwa}niejszych się te} odniosłem. Ale Szanowni Państwo, 
cały czas proszę te} mieć to na względzie, }e ja nie wydaję przeciwko komu\ decyzji. 
W skutkach tak jest, }e ona jest przeciwko. Dobrze tylko droga Pani dokończę. Nie 
przeciwko Państwu jest wydanie tej decyzji, tylko ja się muszę odnie\ć do konkretnej 
sprawy. Skutek jest taki, tu się zgodzę z Państwem, tak, }e skutek jest taki, }e która\ z 
dwóch stron tego postępowania, mówiąc w skrócie będzie zadowolona. Ja Szanowni 
Państwa zdaję sobie sprawę. To mówię, jest to Szanowni Państwo moja, jeszcze raz 
powtórzę po raz ostatni, po raz trzeci, decyzja uznaniowa. Ja Szanowni Państwo 
naprawdę ze współpracownikami bardzo szczegółowo analizowali\my tą sprawę, długo 
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analizowali\my ją. To te} powoduje, }e te} ta decyzja nie była pochopnie podjęta. 
Ostateczna decyzja Szanowni Państwo w my\l tego, co tutaj Pan Kaczmarek 
powiedział pisma SKO, to ona będzie przeze mnie wydana do 14 lipca i do tego się te} 
odniosę. Czy będzie to decyzja zmieniona, dzisiaj na to nie odpowiem. Cały czas 
analizujemy Szanowni Państwo ten materiał dowodowy, który te} jest. Te} będziemy 
analizować te argumenty, które Państwo dzisiaj przedstawili podczas tej sesji, te} 
we{miemy to pod uwagę. Ale dzisiaj Szanowni Państwo ja te} nie mogę się do emocji 
odnosić, tylko mogę się odnosić do tego co jest, na podstawie czego podejmuję decyzję 
czyli przede wszystkim do przepisów prawa i te} oczywi\cie dowodów. I dowodów 
Szanowni Państwo, które pozwolą, }e tą decyzję mogę podjąć. Pamiętajcie te}, }e 
zawsze ka}da strona mo}e zło}yć roszczenie, te} inwestor mo}e zło}yć roszczenie, }e 
na przykład ja nie pozwalam komu\ prowadzić działalno\ci gospodarczej. Te} musimy 
Szanowni Państwo zawsze o tym pamiętać. Więc ja krótko. Ja te} Państwu dziękuję za 
tą obecno\ć, za te głosy. Tu się z Panem Marianem Kaczmarkiem nie zgodzę, }e 
wyczerpali\my mo}liwo\ć rozmów. Ja cały czas z Państwem chcę rozmawiać. Państwo 
mogą być niezadowoleni z tej decyzji, którą podejmę. Ale to nie znaczy, }e my nie 
rozmawiamy, }e w Państwa argumenty się nie wsłuchujemy. To są dwie ró}ne rzeczy, 
to są dwie ró}ne rzeczy Szanowni Państwo. Więc tyle na gorąco. Mówię jestem te} 
otwarty, }e z Radnymi się mo}emy spotkać na Komisji Rolnictwa i Rozwoju, }eby 
jeszcze te} Radnym w szczegółach przekazać na tyle co będziemy mogli jako organ, 
jako organ wykonawczy przedstawić jeszcze w szczegółach tre\ć tej decyzji 
\rodowiskowej. Ale te} na dzisiaj z mojej strony Szanowni Państwo jest cały czas chęć 
do tego, }eby\my rozmawiali i się przekonywali. A ja tak będę brał odpowiedzialno\ć za 
tą decyzję, którą podejmę z wszelkimi tymi konsekwencjami, mam tą \wiadomo\ć. Tak, 
proszę bardzo.  
Mieszkaniec Krobi Pan Eugeniusz Bojański: 
Dzień dobry. Ja chciałbym się odnie\ć do słów Pana Burmistrza. Oczywi\cie, }e MNU 
mo}na ró}nie interpretować. Przewa}nie interpretacja jest taka, }e mo}e być 
mieszkaniowa, usługowa, ale nie ucią}liwa. A trudno uznać złomowisko, czy zbiórkę 
odpadów za nieucią}liwe. Chyba się zgodzi Pan ze mną, }e to jest działalno\ć raczej 
mocno ucią}liwa. Poza tym jeszcze, mnie ciekawi jak oni zło}yli wniosek. Czy tam 
pojawił się jaki\ wynik, aby zobaczyć jak to wygląda w ogóle. Przecie} widać, }e tam 
nie ma wjazdu, nie ma mo}liwo\ci zawrócenia. On nie mo}e zawrócić, cofa tym 
wszystkim, wyje}d}a tyłem. Jak on napisał, }e tam będzie 8 do 10 samochodów 
wje}d}ać. Jakim cudem tam będą wje}d}ać, jak oni wyjechać nie mogą w tej chwili. Nie 
wiem. Nikt się nie odniósł do skumulowanego hałasu. Widomo, }e obwodnica daje nam 
ju} popalić dobrze. Hałas  jest potę}ny. Jeszcze to nadu}ycie. A tam było zaznaczone, 
}e nie zrobiono pomiarów skumulowanych, bo tam jest tylko ruch osobowy na 
obwodnicy. Nieprawda, tam nie jest ruch osobowy, tam jest masa tirów  
i masa pojazdów rolniczych. A poza tym jeszcze ta pętla przed domem. W nocy o 2:00 
staje facet na motocyklu i 20 minut stoi, bo pętla na motocykl nie działa. On nie chce 
wjechać na czerwonym i stoi i wyje pod oknem. Ja musiałbym wyj\ć i trzasnąć w łeb, 
}ebym mógł spać, bo nie da się inaczej. Zobaczymy co Pan Burmistrz powie, ale to 
widać, }e Gminie zale}y. Nie rozumiem po co Gminie taki strup na głowie jak wysypisko 
\mieci. Widzicie jak jest w Gostyniu, dostali zgodę na wysypisko \mieci  
i teraz jest cyrk. A jak to będzie wyglądać, to mo}ecie sobie przejechać przez 
Wymysłowo i będziecie widzieć ile tych wigwamów stoi \mierdzących i to stoi parę lat i 
tego nikt nie rusza i to będzie to samo. Ja dam sobie głowę uciąć i po co to Gminie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dobrze. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo jakby wnioskując z tych wystąpień 
Państwa. Dobrze jeszcze Pan Naczelnik, tak proszę bardzo. Ja podsumuję to co tutaj 
wyłapałem. 
Naczelnik WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zacznę mo}e trochę od 
końca, od tego co tutaj Pan Bojański przed chwilą powiedział w kwestii czy Gminie 
zale}y. To jak pan burmistrz wcze\niej powiedział, Gmina działa na podstawie 
przepisów prawa i decyzja musi być wydana zgodnie z obowiązującymi przepisami, w 
tym między innymi, to co Pan wcze\niej zadał w pytaniu czy ucią}liwe usługi powinny 
tam być. I wła\nie ten problem polega na tym, }e w 2006 roku, czyli kilka kadencji temu, 
uchwalono plan zagospodarowania przestrzennego, który nie zakazał usług 
ucią}liwych. I to jest dzisiaj ten problem, tak. I wszystkie orzeczenia sądowe, Pan mówi 
tutaj mieszkaniowo-usługowe, tak. Ale orzeczenia sądowe jasno wskazują i nasze 
stanowisko zostało podtrzymane przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze, }e punkt 
skupu złomu jest usługą. Je\li w planie nie jest wyznaczony rodzaj usługi, no to 
dopuszczone są wszystkie usługi. Co do wjazdu to jest kwestia zarządcy drogi 
wojewódzkiej w tym przypadku. Wracając do tego co wcze\niej przedstawiła Pani 
Bojańska, cię}ko mi powiedzieć co było 6 lat temu, czy urzędnik tutaj zaniedbał sprawę, 
czy nie. Natomiast mogę się wypowiedzieć do tego co działo się na przestrzeni 
ostatnich dwóch, trzech lat i Pani czuje się zawiedziona naszym działaniem. Natomiast 
ja powiem szczerze, }e tak tego nie postrzegam. Na wszystkie zgłoszenia zawsze była 
reakcja. Chocia}by kwestia, mo}e nie chcę tutaj wchodzić w szczegóły, tak, ale 
działalno\ci naszej, która miała miejsce, tak, to przede wszystkim wydanie decyzji 
nakazującej usunięcie odpadów co zostało zrealizowane. To jest pierwsza decyzja. Były 
te} decyzje odno\nie zalewania wód opadowych, za ka}dym razem podejmowali\my 
czynno\ci i tutaj z tych obowiązków równie} przedsiębiorca w tym zakresie się 
wywiązał. Co do ostatniej wizyty pracownika do spraw ochrony \rodowiska, pracownik 
rzeczywi\cie był i w tej chwili prowadzimy postępowania. Występujemy do Marszałka 
Województwa oraz do Starosty Gostyńskiego czy są zezwolenia na prowadzenie 
odpadów. Tak}e tutaj cały czas postępowanie jest toczone. Co do hałasu zgadza się, 
natomiast kwestia hałasu, my jeste\my organem, który hałas bada, organem, który 
powinien tą sprawą się zajmować w związku z tym została sprawa przekazana do 
Starosty Gostyńskiego jako organu, wła\ciwego. I z tego co mi wiadomo, to równie} 
Pani o tym doskonale wie, zresztą sama Pani o tym wspomniała, }e była tutaj osoba od 
spraw ochrony \rodowiska. I mo}e jeszcze jedna kwestia, kwestia zgody na 
wybudowanie płotu. Burmistrz nie jest organem, który wydaje pozwolenia, poniewa} 
pozwolenia wydaje starosta. Postępowania naprawcze prowadzi inspektor te} Nadzoru 
Budowlanego. Natomiast to co tutaj się zadziało to burmistrz jedynie wydaje 
za\wiadczenie, }e co\ jest zgodne z planem, tak. I wrócę do tego planu z 2006 roku, 
tak. To są zapisy planu z 2006 roku i burmistrz jako organ wydał za\wiadczenie, }e 
budowa płotu jest zgodna z planem zagospodarowania. Ale nie mylmy pojęć i nie 
mówmy, }e burmistrz wydał pozwolenie na budowę płotu. Cię}ko mi się wypowiadać co 
odpowiedział Panu tutaj nadzór budowlany, natomiast burmistrz nie wydaje pozwoleń i 
my\lę, }e niektóre osoby, które zajmują się na budownictwem takie rzeczy te} powinny 
gdzie\ zrozumieć. Plan zagospodarowania nie wskazuje jaka mo}e być wysoko\ć płotu 
i tutaj nikt nie chce wchodzić w szczegóły, z tego co wiem było jakie\ postepowanie 
naprawcze. Natomiast pozwolenia wydaje w tym przypadku Starosta Gostyński. Je\li 
jest budowany płot tak jak wynika z prawa budowlanego powy}ej pewnej wysoko\ci to 
Pan mo}e być stroną postępowania i wnosić uwagi do  postępowania, ale 
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prowadzonego przez starostę, jako organu wydającego decyzję o pozwoleniu na 
budowę. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Szanowani Państwo. My\lę, }e na tyle ile mo}na było na gorąco tak 
jak pan burmistrza i pan Marcin powiedzieli, odpowiedzieć na postawione przez 
Państwa problemy zdołano odpowiedzieć.  My jako Rada Miejska zostało na moje ręce 
przez Pana Kaczmarka przekazane pismo, do którego ustosunkuję się Rada Miejska w 
ramach obrad Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. My\lę, }e to przeanalizujemy, tak 
samo zresztą jak tre\ci tutaj i tezy, które Państwo wygłosili\cie w ramach wolnych 
głosów i wniosków. Pan Burmistrz jeszcze proszę bardzo. 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak: 
Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Krótko te} ju} adwocem do kwestii 
obwodnicy, co Pan Bojański powiedział jeszcze kwestie obwodnicy. Po pierwsze 
Szanowni Państwo musimy mieć \wiadomo\ć, }e gdzie\ obwodnica musi przebiegać 
przez nasze miasto. Sami doskonale sobie wszyscy }yczyli\my w roku 2008 jak ona 
powstała, ale to Szanowni Państwo jest to kwestia, }e gdzie\ przy tym ciągu 
komunikacyjnym muszą mieszkać te} ludzie i hałas jest emitowany. Ale tak jak 
powiedział pan Marcin Krzy}ostaniak, to jest Szanowni Państwo kwestia rozmów z 
zarządcą drogi, czyli Województwem Wielkopolskim. Czy w jaki\ sposób Szanowni 
Państwo mo}na hałas ograniczyć. Nie wiem, są ró}ne bariery akustyczne. Czy taki 
wniosek na przykład, który zostałby zło}ony, byłby Szanowni Państwo rozpatrzony?. 
Jeste\my otwarci te} na rozmowy, czy na wsparcie tego wniosku. Więc Szanowni 
Państwo jak najbardziej ja jeszcze raz apeluję, spotkajmy się Szanowni Państwo w 
najbli}szych dniach ponownie jeszcze. Szczegółowo się chcemy odnie\ć do tych 
wniosków i głosów, które dzisiaj zło}yli\cie. Te}, korzystając z zapisu i transmisji 
dzisiejszej sesji, chcę dalej was zaprosić i rozmawiać. Bo te} mi zale}y na tym jak 
podejmę decyzję, }eby do końca wysłuchano mieszkańców czy stron tego 
postępowania. A mówię, wtedy Szanowni Państwo będziecie mogli mieć do mnie 
pretensje, }e wydałem taką, a nie inną decyzję. Ale ja do tej decyzji się muszę dalej 
przekonać i zawsze się przekonuję pod względem analizy przepisów prawa i wniosków 
czy materiałów dowodowych. Więc tutaj te} jeszcze jedno. Porównywanie tej sprawy 
załó}my do innych spraw, nie wiem w Gostyniu, to te} nie chciałbym,  }eby\my tą drogą 
poszli, bo ka}da sprawa te} jest inna. Czasami się skalą ró}ni, czasami ró}nymi 
kategoriami, kodami PKD, je\li chodzi o odpady. Więc Szanowni Państwo my\lę, }e  
nie powinni\my w taki sposób te} tej dyskusji przepraszam bardzo prowadzić, 
porównując się akurat, nie wiem z jakim\ wysypiskiem, czy punktem odpadów w 
Gostyniu. Ja tam sprawy te} nie znam, nie prowadzę tego. Tak więc się mogę nie wiem 
odnie\ć do tego co w gazecie się czytana albo w internecie. Ale tu musimy odnie\ć się 
konkretnie do wniosków, do materiałów dowodowych i do tej rozmowy, którą dzisiaj 
sobie Państwo odbywamy. Ja Szanowni Państwo ju} kończąc z mojej strony, Panie 
Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, te} jak najbardziej chcę dalej się spotykać 
z Państwem rozmawiać. Tak ustalili\my Państwo sobie jutro, czy dzisiaj termin 
spotkania, w kalendarz zobaczę i umówimy się  
w najbli}szym czasie. Więc jak najbardziej ustalimy sobie spotkanie w bardzo krótkim 
czasie, bo Szanowni Państwo tak jak powiedziałem, do 14 lipca muszę wydać 
Szanowni Państwo tą decyzję. Dziękuję bardzo. 
Mieszkaniec Krobi Pan Marian Kaczmarek: 
Szanowni Państwo my nie jeste\my przeciwni tej działalno\ci, która tam ma powstać, 
tylko nie w tym miejscu. Tam są dzieci, będą dzieci. My\lę, }e dalej będziemy ten temat 
rozwijać, ale nie w tym miejscu. 



31 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Tak jak powiedziałem Rada Miejska ustosunkuje się do pisma, które tutaj na moje ręce 
zostało zło}one. My\lę, }e tak}e konsultacje z burmistrzem odbędziemy. Je}eli będzie 
taka potrzeba te} spotkamy się tak}e z wnioskodawcami w jak najszybszym czasie, 
pomimo tego, }e urlopowy okres się rozpoczyna. My\lę, }e to jest na tyle wa}na 
sprawa, }eby\my mogli jak najwcze\niej tą sprawę rozpatrzyli. Czy kto\  
z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę.  
 
18. Zakończenie. 
Dziękuję wszystkim osobom które, dzisiaj pojawiły się na sesji. Dziękuję Państwu 
Radnym za podjęte uchwały. Zamykam LXI sesję Rady Miejskiej. Dziękuję. 
 
 
ProtokóB sporządziBa : 
Aurelia Sikorska  


